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TRGOVINA S ČEVLJI 
IN USNJENIMI IZDELKI

BLAGOVNI CENTER MEDVODE
tel.: 01/3612-114

Želimo vam vesele praznike 
in srečno novo leto 2011
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VSEM ŽELIMO 
VESEL BOŽIČ, 
OBILO 
ZDRAVJA 
IN SREČE 
V NOVEM LETU!
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ELEKTROTEHNIČNA TRGOVINA

SETRING d.o.o. 
MEDVODE

Gorenjska cesta 50 a, 1215 Medvode
tel.: (01) 361 83 90, faks: (01) 361 83 92

e-pošta: setring@siol.net

VSEM NAŠIM KUPCEM ŽELIMO VESEL BOŽIČ
IN SREČNO NOVO LETO!
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 Ko okus premaga užitek!

Veèletni dobitniki Zlatega priznanja za
Odlièni pekovski izdelek!
Odlièni kruhi Pekarstva Orehek, vsako leto osvajajo Zlata priznanja kakovosti, 

zato jih poskusite in obèutite okus, ki premaga užitek.

Ajdov kruh z orehi 

Polbela trucaš

Florjan v hlebeco

Potica
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noè  ner os v oni   leè ti ož  o 2b 0 l 1e 1se ...V
noè  ner os v oni   leè ti ož  o 2b 0 l 1e 1se ...V

E-MITA, TRGOVINA IN PEKARSTVO d.o.o., MEDVOŠKA CESTA 3, MEDVODE
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SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega gla-
sa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas,
d.o.o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, s sodelavci: Silvana
Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič in Franci Rozman.
Odgovorna urednica: Marija Volčjak, urednica priloge
Maja Bertoncelj (maja.bertoncelj@g-glas.si). Oglasno trže-
nje: Jure Tomažin, telefon: 04/201-42-43, 031/378 741,
telefax: 04/201-42-13. E-pošta: info@g-glas.si. Delovni
čas: ponedeljek, torek, četrtek in petek od 7. do 15. ure,
sreda od 7. do 16. ure, sobote, nedelje in prazniki zaprto.
Priprava za tisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: 
Tiskarna Littera picta, d. o. o.. SOTOČJE številka 10 je 
priloga 98. številke Gorenjskega glasa, 10. decembra
2010. V nakladi 5.500 izvodov jo dobijo vsa gospodinj-
stva v občini Medvode brezplačno.
Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

Sotočje je redna priloga časopisa 

Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas
beleži čas. V dobrem in slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi.
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.
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Na naslovnici: Kristina Žnidaršič iz Goričan
Foto: Matic Zorman

NAROČAM

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja
obvestila, ankete ipd.    

❏ DA         ❏ NE

Prišel je čas beline. Snežinke rahle in sanjave
pobelile so zemljo in naznanjajo, da novo leto
bo zopet prišlo. Znova, kot vedno: PREHI-
TRO!

PANTA RHEI - vse teče, vse se spreminja!
Naše življenje je trenutek sreče, zato ne troši-
mo te dragocenosti. Zavihajmo rokave in de-
lajmo le dobro! Vsak hip je dragocen, pomem-
ben in težak. Življenje nam podarja sto in sto
priložnosti. Življenje ni laž, je resnica in vsak
jo živi po svoje, pa vendar je kakor kresnica, ki
vsak hip lahko ugasne.

Zato ”modrec” ne kopiči zase. Bolj, ko se raz-
daja, bogatejši je, več ko daje drugim, več ima.
V življenju najdeš, kar iščeš, kot si postelješ,
tako spiš, kar seješ, žanješ, kar daš, to dobiš.

Sedanjost je rezultat preteklosti in vzrok pri-
hodnosti. 

Čas neusmiljeno hiti. Zato si vsaj za praznič-
ne dni privoščimo, da ustavimo delo, da se umi-
rimo. Prišel je čas za toplo besedo in stisk rok,
čas za lepe misli in lepe želje. En sam nasmeh
zmore osrečiti srce. Kdor vsak dan ne trka na
vrata srca, ta zagotovo ljubezni ne pozna. 

Dojemimo ljubezen, ki je rojena v božični
noči, in sprejmimo sporočilo miru, ki ga prinaša.
Prinaša luč, ki naj razsvetli naša srca, da bomo
vsak dan naredili nekaj lepega in dobrega.

Sprejmimo nepopolnosti svojih prijateljev s
tako lahkoto, kot sprejemamo svoje - in svet bo
brez sovraštva in brez vojn, brez tegob in brez
porazov.

Spoštovane občanke in občani!

Naj vas vse leto spremlja sreča, 
da bi bili zdravi, zadovoljni in uspešni. 
Izpolnijo naj se vam vse želje.

Čudeži obstajajo, le verjeti je treba vanje. 
Želim vam, da upanje v vaših srcih 
ne bi nikdar ugasnilo.

Vaš župan
Stanislav Žagar

Županovo voščilo

Vesele božične praznike,
v letu 2011 pa veliko zdravja,
sreče, radosti in notranjega miru
vam želi uredništvo Sotočja.
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Prireditve december 2010 
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Petek, Kulturni dom Sora, Koncert z naslovom: KUD Oton Župančič KUD Oton Župančič 
10. 12. 2010 ob 19.30 ”Kaj bi želel si še več” Sora Sora 

Petek, Športna dvorana Ustvarjalna delavnica za otroke MOJA DOŽIVETJA Info: 040/416 605
10. 12. 2010 Medvode, OKRASKI, DARILA, VOŠČILNICE Organizacija dogodkov

od 17. do 19. ure

Petek, Dvorana Pastoralnega Predavanje biblicista in akademika Župnija Preska Info: 
10. 12. 2010 doma Preska, dr. Jožeta Krašovca Zupnija-preska@

ob 18.45 evj-kabel.net 

Sobota Športna dvorana Ustvarjalna delavnica za otroke MOJA DOŽIVETJA Info: 040/416 605
11. 12. 2010 Medvode, OKRASKI, DARILA, VOŠČILNICE Organizacija dogodkov

od 15.30 do 18.30

Nedelja, Športna dvorana Ustvarjalna delavnica za otroke MOJA DOŽIVETJA Info: 
12. 12. 2010 Medvode, OKRASKI, DARILA, VOŠČILNICE Organizacija dogodkov 040/416 605

od 15.30 do 18.30

Nedelja, Kulturni dom Medvode, Baletni večer FENIKSBALET www.stevensbalet.com  
12. 12. 2010 ob 17. uri Vstop prost!

in ob 19. uri

Ponedeljek, Športna dvorana Odprtje razstave otroških slik in risb, KUD ZBILJE KUD ZBILJE 
13. 12. 2010 Medvode, ki so nastale v okviru projekta

ob 18. uri Slikanje na prostem za otroke;

Torek, Knjižnica Medvode, Prireditev: Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode 
14. 12. 2010 ob 17. uri ”Novoletni vrtiljak” 01/361 30 53

za otroke od 4. leta starosti dalje 
s Stenom Vilarjem.

Po prireditvi nas bo obiskal 
dedek Mraz!

Torek, Knjižnica Medvode, Literarni večer: Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode 
14. 12. 2010 ob 19.30 Srečanje z avtorjem izvirne slovenske 01/361 30 53 

slikanice ”Kdo si, dedek Mraz?”
Stenom Vilarjem

Od srede, Župnija Pirniče OBISK IN OBDARITEV STAREJŠIH Župnijska Karitas Župnijska Karitas  
15. 12. 2010, IN BOLNIH NA DOMU Pirniče Pirniče

do sobote, 01/362 11 71 
18. 12. 2010

Četrtek, Kulturni dom SOLISTIKA Boom teater TIC Medvode
16. 12. 2010 Medvode, Glasbena predstava www.boomteater.com 01/361 43 46

ob 19.30 Režiser: Branko Završan 041/378 050 
Za abonma in IZVEN! Boom teater

040/305 905

Četrtek, Knjižnica Medvode, Knjižni večer na Sotočju: Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode 
16. 12. 2010 ob 18. uri Novosti otroške, mladinske 01/361 30 53

in odrasle literature

Četrtek, Dvorana Predavanje alpinista Župnija Preska Info:
16. 12. 2010 Pastoralnega doma g. Vikija GROŠLJA Zupnija-preska@ 

Preska, ob 19. uri V spomin na Tomaža Humarja evj-kabel.net

Petek, Športna dvorana Ustvarjalna delavnica za otroke MOJA DOŽIVETJA Info: 040/416 605
17. 12. 2010 Medvode, BOŽIČEK IN JELENČEK RUDOLF Organizacija dogodkov

od 17. do 19. ure

Sobota, Športna dvorana Ustvarjalna delavnica za otroke MOJA DOŽIVETJA Info: 040/416 605 
18. 12. 2010 Medvode, BOŽIČEK IN JELENČEK RUDOLF Organizacija dogodkov

od 15.30 do 18.30

Sobota, Kulturni dom Medvode, Novoletni koncert Godba Medvode TIC MEDVODE 
18. 12. 2010 ob 19. uri GODBE MEDVODE 01/361 43 46

041/378 050



Prireditve

DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Sobota, Avla Kulturnega Odprtje Božično-novoletne razstave Likovna sekcija www.kud-pirnice.si 
18. 12. 2010 doma Pirniče, likovnih del članov likovne sekcije KUD Pirniče

ob 18.45 KUD Pirniče 

Nedelja, Športna dvorana Ustvarjalna delavnica za otroke MOJA DOŽIVETJA Info:
19. 12. 2010 Medvode, BOŽIČEK IN JELENČEK RUDOLF Organizacija dogodkov 040/416 605

od 15.30 do 18.30

Nedelja, Avla Kulturnega Božično-novoletna razstava del Likovna sekcija www.kud-pirnice.si 
19. 12. 2010 doma Pirniče, likovne sekcije KUD Pirniče KUD Pirniče

od 17. do 19. ure Razstava bo na ogled
do 29. 12. 2010.

Ponedeljek, Kulturni dom Pirniče, Premiera predstave RAČKA Otroška gledališka Info in rezervacije:  
20. 12. 2010 ob 17. uri Igra za ročne lutke in igralce družina KUD Pirniče 041/776 735

Režija: Peter Militarev www.kud-pirnice.si 

Torek, Knjižnica Medvode, Pravljična urica za otroke Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode  
21. 12. 2010 ob 17. uri od 4. leta starosti dalje ter kratka 01/361 30 53

ustvarjalna delavnica

Torek, Knjižnica Medvode, Pravljična urica za otroke Knjižnica Medvode Knjižnica Medvode
28. 12. 2010 ob 17. uri od 4. leta starosti dalje ter kratka 01/361 30 53

ustvarjalna delavnica

Četrtek, Kulturni dom Pirniče, Helena Šobar Zajc: OTH KUD Pirniče www.kud-pirnice.si  
30. 12. 2010 ob 18. uri Pravljica o nezadovoljni smrečici In 

Novoletna predstava za otroke Likovna sekcija
z obiskom in obdaritvijo dedka Mraza KUD Pirniče

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega biroja Medvode. 
Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov: 
TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, PAVILJON 1, SI - 1215 Medvode, Tel.: 01 361 43 46, E-pošta: ticmedvode@tzm.si.

31. december 2010, ob 20. uri
v Športni dvorani Medvode.

Jodel Express  Brigito

KRATKE NOVICE
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Medvode - V torek, 16. novembra, je bila
prva konstitutivna seja občinskega sveta obči-
ne Medvode, ki se je je udeležilo vseh 23 na
lokalnih volitvah izvoljenih svetnikov, prav
tako pa tudi novi, stari župan Stanislav Žagar.
Na dnevnem redu je bilo šest točk, sejo pa je
kot najstarejši svetnik, tako določa poslovnik,
vodil Dušan Brekič (SD). Martina Hren, pred-
sednica občinske volilne komisije, je predsta-
vila poročilo o izidu rednih volitev za člane
občinskega sveta in za župana. 

Dve pritožbi na rezultat volitev
Povsem brez zapletov tudi tokrat ni šlo. Ob-

činski svet je namreč pred konstitutivno sejo
prejel dve pritožbi na izid volitev. Prvo je poslal
Janez Barle, ki je v občinski svet kandidiral na
listi SLS. Bil je nosilec liste v prvi volilni enoti,
na podlagi preferenčnih glasov (prejel jih je 22)
pa je bil iz te liste v občinski svet izvoljen Šte-
fan Čebašek. Barle je v pritožbi med drugim za-
pisal: ”Tri dni po volitvah sem naključno in ne-
uradno izvedel, da kot kandidat SLS v prvi vo-
lilni enoti nisem prejel nobenega preferenčnega
glasu in ker se s tem nisem strinjal, referenčni
glas sem si dal tudi sam, sem še isti dan od ob-
činske volilne komisije pisno zahteval, da se to
preveri, in sicer v celotni prvi volilni enoti, torej
na vseh devetih voliščih. Moja zahteva je bila
obravnavana in prejel sem sklep, da sem se pri-
tožil že po izteku pritožbenega roka in zato se
pritožba zavrže. S tem se ne strinjam, saj se pred
tem nisem mogel pritožiti, ker število preferenč-
nih glasov ni bilo objavljeno. Preferenčne glaso-
ve je nato komisija ne glede na ta sklep za voliš-
če v Zbiljah preštela še enkrat in ugotovila, da

sem prejel devet preferenčnih glasov in ne
nobenega. Niso pa pregledali glasov na drugih
voliščih. Dvomi o pravilnosti rezultatov volitev
so zato zaenkrat upravičeni in zato se obračam na
občinski svet.” Drugo pritožbo pa je poslal Ro-
man Veras v imenu liste Aljaž za skladen razvoj
vseh vasi, nanašala pa se je na izid volitev članov
sveta KS Pirniče. Med drugim je zahteval vno-
vični pregled vseh glasovnic tretje volilne enote
in ponovno štetje glasov za kandidata Jerneja
Bizjaka in Franca Erjavca. Ker sta po uradnih re-
zultatih oba prejela 45 glasov (po prvih neurad-
nih Bizjak 44, Erjavec pa 43), je o izvolitvi odlo-
čal žreb, po katerem je bil izvoljen Erjavec.

O prispelih pritožbah je na konstitutivni seji
občinskega sveta odločala tričlanska mandatna
komisija v sestavi Mitja Ljubeljšek, Zvonka

Hočevar Šajatovič in Leopold Knez. Odločili
so, da se v izogib kakršnega koli dvoma o ce-
lotni prvi volilni enoti znova preštejejo prefe-
renčni glasovi znotraj liste SLS, ki so jih pre-
jeli posamezni kandidati na listi, glede pritož-
be, vezane na volitve v svet KS Pirniče, pa, da
se slednja odstopi v reševanje svetu omenjene
krajevne skupnosti. Oba sklepa so svetniki
sprejeli in občinska volilna komisija se je loti-
la vnovičnega štetja glasov za SLS na vseh de-
vetih voliščih prve volilne enote. Ugotovila je,
da je rezultat enak že znanemu in da je Janez
Barle prejel devet preferenčnih glasov, prema-
lo za izvolitev v občinski svet. Občinski svet-
nik SLS tako ostaja Štefan Čebašek.

Brez posebne razprave 
imenovali ”KVIAZ”

Na predlog mandatne komisije so si v nada-
ljevanju svetniki potrdili mandate, prav tako so
mandat potrdili novemu, staremu županu Sta-
nislavu Žagarju, ki je svetnikom čestital ob iz-
volitvi in povedal: ”Začenjamo peti mandat in
prepričan sem, da bomo v teh štirih letih nare-
dili veliko dobrega za občino in občane.” Zad-
nja točka na dnevnem redu pa je bila imenova-
nje komisije za mandatna vprašanja, volitve in
imenovanja. H gradivu je bil priložen predla-
gan sklep za komisijo v sestavi predsednik Mit-
ja Ljubeljšek (SDS) in člani Katja Podgoršek
(NLNKOM), Ivan Špenko (DeSUS), Darinka
Verovšek (LAM), Stanko Okoliš (N.Si), Dušan
Brekič (SD) ter Štefan Čebašek (SLS). Nejc
Smole (Nestrankarska lista Glas) je vprašal, po
kašnem sistemu so se predlagali kandidati, ker
njihova lista kot peta po volilnem rezultatu v
predlog ni vključena, in ali se da kandidate še
vedno predlagati. Odgovor župana je bil, da
kdor ima predlog drugačne sestave komisije,
naj ga odda, o sestavi že predlagane komisije
pa da se ne bo razpravljalo. Točka je bila na hi-
tro zaključena, za je glasovalo 17 svetnikov.

Maja Bertoncelj

Svetniki in župan začeli nov mandat
Medvoški občinski svetniki so potrdili vseh 23 svetniških mandatov in tudi peti mandat novemu, 

staremu županu Stanislavu Žagarju. Predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja je Mitja Ljubeljšek (SDS).

Konstitutivno sejo je do potrditve mandatov svetnikom in županu vodil najstarejši svetnik Dušan Brekič, Martina
Hren (druga z desne), predsednica občinske volilne komisije, pa je predstavila poročilo o izidu rednih volitev za
člane občinskega sveta in za župana. 

Občinski svetniki za mandatno obdobje 2010-2014 skupaj z županom Stanislavom Žagarjem: (zadaj od leve)
Stanko Okoliš, Nataša Predalič, Saša Rožič, Saša Ciglar, Roman Robas, Mitja Ljubeljšek, Štefan Čebašek, Ivan
Špenko, Nejc Smole, Franc Šušteršič, Katja Podgoršek, (v sredini) Mirko Javeršek, Darinka Verovšek, Tomaž
Mis, Stanislav Žagar, Zdenka Bokal, Leopold Knez, Jelena Aleksić, Urška Repnik, (spredaj) Dragan Djukić, Du-
šan Brekič, Nada Prešeren, Zvonka Hočevar Šajatovič, Marija Tome.
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Medvode - Nov obraz v občinskem svetu
Občine Medvode je tudi Marija Tome, za kate-
ro bo to prvi svetniški mandat. Živi v Medvo-
dah in je najbolj poznana kot predsednica Druš-
tva upokojencev Medvode. V občinski svet je
bila izvoljena na Nestrankarski listi za napre-
dek krajev Občine Medvode.

Se lahko uvodoma na kratko predstavite?
”Rojena sem bila leta 1943 na Gorenjskem, v

Zg. Dupljah. Moj oče je bil kovač. Leta 1968
sem se preselila k sedaj že pokojnemu možu v
Medvode. Po izobrazbi sem magistra pedago-
gike. Deset let sem bila zaposlena kot svetoval-
na delavka na osnovni šoli v Kranju, petnajst
let sem delala na Zavodu RS za šolstvo, na po-
dročju razvoja programov od srednjih do viso-
kih šol. Pet let sem bila na Gospodarski zbor-
nici Slovenije, v času, ko smo uvajali vajeniški
sistem in so podjetja izvajala praktično uspo-
sabljanje dijakov. Zadnjih pet let pred upokojit-
vijo sem se vrnila na področje razvoja izobra-
ževalnih programov v Centru za poklicno izo-
braževanje. Upokojila sem se leta 2002.”

Kako to, da ste se odločili za vstop v poli-
tiko?

”Politiko razumem kot sodelovanje pri reše-
vanju problemov kraja in pri načrtovanju vizi-
je razvoja. Pri svojem delu sem vedno sodelo-
vala tudi s politiko. Reševanje vprašanj šolstva
je vedno vprašanje stroke, politike in uporabni-
kov. Politični dialog mi torej ni tuj. Za občin-
sko svetnico sem kandidirala, ker sem čutila
potrebo po vključitvi v sredino, v kateri bom
imela možnost sodelovati pri pomembnih
vprašanjih urejanja življenja v občini, tudi o
vprašanjih življenja starejših.”

Kakšen bo vaš način dela v občinskem 
svetu? 

”Skušala bom delovati na sodelovalen način,
ne glede na to, kateri stranki kdo pripada. Ob-
činski svet mora preseči posamezna hotenja
strank, kar ne pomeni, da jih zavrača, vendar

jih postavi v določen vrsti red. Najprej mora-
mo uresničevati tisto, kar je v prid vseh obča-
nov. Pri javnem delovanju je potrebno imeti
občutek, kdaj tudi odstopiti od svojega prepri-
čanja, se sporazumeti, kateremu projektu dati
prednost, čeprav ti ni všeč.”

Kakšen je za vas dober svetnik?
”Predvsem mora biti zrela osebnost. To pome-

ni, da ima izoblikovane vrednote, ki jih izkazu-
je v svojem značaju na način, da nikogar ne žali,
ne podcenjuje, ne vsiljuje svojih pogledov, tem-
več na argumentiran in miren način posreduje
svoje poglede ali poglede širše skupnosti.”

Ste aktivni še na katerih drugih področjih
v občini?

”Drugo leto sem predsednica Društva upoko-
jencev Medvode, sodelujem tudi s Centrom
starejših Medvode.”

Kaj v občini najbolj pogrešate?
”Spremljam, kako se razvija naše mesto. Ne

vidim jedra, premalo je urejenih površin in ob-

jektov za preživljanje prostega časa občanov,
ki niso vključeni v kakšne dejavnosti. Manjka
športnih površin za otroke, mladino. Mislim,
da Medvodam manjka duša. Rešitev? Morda bi
bilo potrebno dati priložnost mlajšim generaci-
jam, da bi se bolj uveljavili. Medvode imajo
odlično geografsko lego za razvoj turizma, go-
stinstva in storitvenih dejavnosti. Čeprav smo
blizu Ljubljane, bi lahko naše mesto dobilo
tudi kakšno srednjo šolo.”

Vaše pozitivne in negativne lastnosti?
”Moje pozitivne lastnosti so delavnost,

vztrajnost, kritičnost, sposobnost sodelovanja
z zelo različnimi ljudmi, ki jih sprejemam
takšne, kot so. Do nikogar nimam predsodkov.
Med negativne lastnosti štejem pomanjkanje
samokritičnosti, včasih sem tudi zaletava in
preveč odkrita v nepravem trenutku.”

Kako preživljate prosti čas?
”Pomagam pri varstvu vnukov, skrbim za

hišo in vrt, igram citre, predavam mentorjem
in bodočim mojstrom, pišem, pojem v zboru,...
Najlepša so jutra, zlasti spomladi, ko vstanem,
odgrnem zavese, sedem za mizo in igram na
citre. To mi je v največji užitek.”

Na kateri dosežek v življenju ste najbolj
ponosni?

”Na to, da sem glede izobrazbe dosegla več,
kot sem pričakovala, da sem se uveljavila v
službi, presrečna sem, da imam družino, dom
in da lahko delam.”

Za konec še vprašanje o aktualni tematiki:
s kakšnimi besedami bi pospremili trenutno
dogajanje v državi?

”Mislim, da se je družbeni sistem razletel.
Imam občutek, kot da nas obvladuje ena sama
kraja tistega premoženja, ki je še ostalo od ne-
kdanje države. Odpoveduje politika, odpove-
duje gospodarstvo. Zagotovo ima vse to doga-
janje nekje konec, ne vem pa, kakšen bo.”

Maja Bertoncelj

Svetnica in predsednica upokojencev  
Predstavljamo nove obraze v medvoškem občinskem svetu: Marija Tome, svetnica Nestrankarske liste 

za napredek krajev občine Medvode.

Marija Tome v prostem času rada igra na citre.

Predlog za postajališče na Ladji ostaja aktualen
Medvode - Februarja 2008 smo pisali, da so Slovenske železnice

predlagale gradnjo nekaterih novih postajališč na progi Ljubljana-
Kranj. Omenjeno je bilo tudi postajališče na Ladji pri Medvodah, ka-
terega gradnja bi se lahko, kot je takrat pojasnil Marko Tancar iz
Službe za organizacijsko komuniciranje pri Slovenskih železnicah, za-
čela že leta 2009, torej lani, a do tega ni prišlo. Je novo postajališče
sploh še v načrtu, smo pred dnevi vprašali na Slovenske železnice. Tan-
car odgovarja: ”Predlog za gradnjo novih postajališč je še vedno aktu-
alen, dejanska gradnja pa bo odvisna od proračunskih sredstev, zato po-
datkov o njenem začetku še nimamo.” Pred dvema letoma in pol smo
pisali tudi o potrebni obnovi Železniške postaje Medvode, za katero so
takrat Slovenske železnice v akciji Turistične zveze Medvode Moja de-
žela, lepa in gostoljubna, dobile pelinov cvet, za objekt, ki kazi podo-
bo občine. Se je od takrat kaj spremenilo? ”V zadnjih letih je bilo na
Železniški postaji Medvode opravljenih več del. Letos in lani je bila
zamenjana streha in stavbno pohištvo. Za prihodnje leto je predvidena
še obnova fasade,” je še pojasnil Tancar.                   Maja Bertoncelj

Na Železniški postaji Medvode je bila zamenjana streha in stavbno pohištvo, za
prihodnje leto je predvidena še obnova fasade. / Foto: Matic Zorman
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KOMISIJA ZA PRIZNANJA
Občine Medvode

Številka: 033-1/10 
Datum: 1. 12. 2010

vabi posameznike, skupine občanov, podjetja, zavode, društva, dru-
ge organizacije in skupnosti z območja Občine Medvode, da pred-
lagajo

KANDIDATE ZA OBČINSKA PRIZNANJA

Priznanja Občine Medvode so:
- naziv častni občan Občine Medvode,
- plaketa Občine Medvode,
- medalja Občine Medvode.

Naziv častni občan Občine Medvode se podeljuje posameznikom,
ki so z izjemnim delovanjem in stvaritvami na posameznih področjih
družbenega življenja in dela pomembno prispevali k ugledu in na-
predku občine, oziroma širše skupnosti. Naziv častni občan se ne
more podeliti po smrti.

Plaketa Občine Medvode se podeljuje za dosežke in dolgoletno iz-
jemno uspešno delo na področju gospodarstva, družbenih in drugih
dejavnosti v občini, ki so bistveno prispevali k dvigu kvalitete življe-
nja na območju Občine Medvode. Plaketo Občine Medvode se po-
deljuje tudi za enkratne izjemne dosežke na posameznih področjih
življenja in dela in posameznikom za njihovo življenjsko delo oziroma

ob njihovih visokih jubilejih. Plaketo Občine Medvode se podeljuje
občanom občine Medvode, drugim državljanom RS in tudi tujim dr-
žavljanom ter skupinam državljanov, pravnim osebam in drugim
organizacijam.

Medalja Občine Medvode se podeljuje posameznikom, podjetjem,
organizacijam in skupnostim, za posamezna družbeno koristna
dela, za delovne in druge velike uspehe, dosežene v humanitarnih
akcijah, zlasti pri reševanju življenj in preprečevanju škode na pre-
moženju. Če se medalja podeli kot spominska medalja, se podeli
vidnejšim znanstvenim, kulturnim in drugim ustvarjalcem ter vidnim
javnim delavcem, ki obiščejo občino. 

Pisne predloge sprejema Komisija za priznanja, Cesta koman-
danta staneta 12, 1215 Medvode. Ovojnica mora biti zaprta, z
oznako ”NE ODPIRAJ - KANDIDATI ZA PRIZNANJA”. Predloge
sprejema komisija do vključno 11. 3. 2011 in morajo vsebovati:

- osebne podatke predlaganega kandidata (ime in priimek, datum
in kraj rojstva, kraj stalnega prebivališča, zaposlitev) ali naziv in
sedež podjetja, organizacije, društva ...

- soglasje kandidata, da se s predlagano kandidaturo strinja oziro-
ma izjava odgovorne osebe v podjetju, zavodu, društvu, drugih
organizacijah in skupnostih,

- pisno utemeljitev predloga,
- ime in priimek ter naslov predlagatelja.

Komisija bo obravnavala samo popolne vloge. 

Občina Medvode

Sora - V Hiši kulinarike Jezeršek v
Sori je bila v sredo, 8. decembra,
predstavitev novega turističnega ka-
taloga Medvod. Izšel je v nakladi
6.900 izvodov, fotografije zanj je pri-
speval mag. Aleš Nanut, oblikovala
ga je Emina Djukić, besedilo je napi-
sala Romi Bukovec, lektoriranje in
prevod v angleški in nemški jezik pa
je delo Aleša Lampeta. V organiza-
cijskem odboru za pripravo novega
kataloga so bili Jure Galičič, Vanja
Ločniškar, Iztok Pipan, Lado Vidmar
in Andreja Gaber. 

Katalog je razdeljen na več tem:
med hribi, med vodami, med spomini
in med ljudmi. Od prejšnjega, ki je v
nakladi deset tisoč izvodov izšel leta
2005, se precej razlikuje. ”S katalo-

gom sem zelo zadovoljen. Oblikovan
je po sodobnih smernicah, uveljavlja
novo podobo Medvod, nekoliko bolj
barvito, bolj moderno. Želimo, da bi
ljudje v katalogu videli nekaj, kar bi
radi pobližje spoznali, zato je teksta
manj, slik je več, zato je katalog nare-
jen na barvitosti, zgodbi, prepletanju
različnih doživetij. Menim, da bi vse
to ljudi lahko privabilo v Medvode,”
je povedal Jure Galičič, predsednik
Turistične zveze Medvode. Slednja je
skupaj z Občino Medvode založnik
kataloga. Na zvezi se zavzemajo, da
bi bil katalog na voljo na čim več lo-
kacijah, tudi izven občine. Na voljo pa
je seveda tudi v Turistično informacij-
skem centru Medvode. 

Maja Bertoncelj

Nov turistični katalog Medvod
Dobrodošli v Medvodah: med hribi, med vodami, med spomini, med ljudmi. Turistična zveza Medvode 

je predstavila nov turistični katalog, ki je precej drugačen od prejšnjega.

Po petih letih je izšel nov turistični katalog Medvod, v katerem je velik 
poudarek na fotografijah. Ob predstavitvi so bile na ogled tudi na razstavi.

Medvode
  turistiËni katalog / tourist information / touristischer Katalog

OdliËen jabolËni sok Jerajevih iz Smlednika
Exquisite apple juice made by the Jeraj family from Smlednik

Außergewöhnlicher Apfelsaft der Familie Jeraj aus Smlednik

»ebelar Bukovšek iz Golega Brda pri svojem delu
Beekeper Mr Bukovšek from Golo Brdo

Imker Herr Bukovšek aus Golo Brdo
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Seničica - Slovenska karitas letos praznuje dvajsetletnico delovanja.
Ob tej priložnosti so prostovoljcem, ki že vrsto let s potrpežljivostjo da-
rujejo čas za ljudi v stiski, v Celju podelili posebna priznanja. Prejelo
ga je tudi osem prostovoljcev iz Nadškofije Ljubljana. Predsednik Slo-
venske karitas in nadškof dr. Marjan Turnšek je priznanje podelil tudi
Ivanki Šušteršič iz Seničice, predsednici Župnijske karitas Preska. 

”Dobiti priznanje pred polno dvorano Golovec v Celju je zagotovo ne-
kaj posebnega. Priznanje sem prejela za dolgoletno zvesto delo tako v
Škofijski karitas Ljubljana kot v Karitas Preska. Vesela sem, da so se
spomnili name. Ne pomeni pa to, da se bo sedaj moje delo na humani-
tarnem področju končalo. Še naprej se bom trudila po najboljših mo-
čeh,” je povedala Ivanka Šušteršič. Na priznanju je zapisano: ”Z vašim
plemenitim delom smo živi, smo nepogrešljivi, smo s človekom v sti-
ski.” S človekom v stiski je dolga leta tudi gospa Ivanka, ki se svojih za-
četkov v humanitarni dejavnosti takole spominja: ”Ko sem šla v pokoj,
sem spoznala, da v tridesetih letih nisem kaj pametnega naredila. V za-
četku devetdesetih let so se začele stiske, prišli so begunci. Želela sem
pomagati.” Omenila je besede preškega župnika Franca Klopčiča, vze-
te iz Svetega pisma, da bodo reveži vedno med nami, o delovanju Kari-
tas pa ob tem dodala: ”Trudimo se, da jih je čim manj, da jih znamo od-
kriti in jim pomagati.” Maja Bertoncelj / Foto: Aleša Stritar

Medvode - Sneg je konec novembra že raz-
veselil vse ljubitelje teka na smučeh. Zapadlo
ga je dovolj, da so bile proge v Športno rekre-
acijskem centru Preska urejene 1. decembra.
”Ob nenehnem sneženju jih je bilo težko kva-
litetno pripraviti. Uradno center še ni odprt,
ker moramo do konca urediti sanitarije in gar-
derobe. Dokler ne bodo urejene osnovne raz-
mere, uporabe prog ne bomo zaračunavali. Že-
limo delati dobro, obiskovalcem tudi kaj ponu-
diti. Računamo, da bomo center uradno odprli
za božič, ko bodo obiskovalci imeli tudi mož-
nost izposoje opreme in tečajev,” je uvodoma
pojasnil Marko Luštrek, predsednik ŠD ŠRC
Preska Medvode. 

Kot pravi, so za letošnjo zimsko sezono orga-
nizirali močno ekipo demonstratorjev: ”Imeli
bomo tečaje teka na smučeh, za katere imamo v
ponudbi tudi darilne bone. Tako kot lani bo
možnost izposoje opreme, organiziran bo servis
smuči. Gostili bomo tudi nekaj tekmovanj, tako
da bo kar živahno. Treba pa je vedeti, da je vse
to na prostovoljni ravni in trudimo se po najbolj-
ših močeh.” Tudi letos bo na smučeh moč teči v
večernih urah, do 21. ure. O cenah kart Luštrek
pravi: ”Predlog je, da bi bila dnevna vstopnica
štiri evre, prav tako tudi večerna. Ob nakupu več
vstopnic bomo nudili ugodnosti. Ne glede na to,
se center zaenkrat še ne more sam preživljati.
Radi pa bi, da bi bil strošek občine čim nižji. Bo
pa treba center še naprej razvijati v smeri šport-
nega turizma. Izhodišče je idealno tako za zim-
ski kot za letni šport.”

V ŠRC Preska so letos že potekale tekme.
Prvi konec tedna v decembru so se na pregled-

nih tekmah za uvrstitev v ekipo za celinski po-
kal merili slovenski smučarski tekači z izjemo
deklet, ki so tekmovale na tekmah svetovnega
pokala. V Medvodah je bil tudi Mitja Praz-
nik, predsednik zbora za teke na Smučarski
zvezi Slovenije, ki smo ga prosili za nekaj be-
sed o samem centru: ”Ta center je največja pri-
dobitev za ljubljansko območje, saj je v tem
delu edini in je, kar se tiče infrastrukture, da-
leč najbolj urejen. Zveza se je vsa leta trudila
gradnjo na različne načine podpreti, tudi z raz-
nimi potrditvami in priporočili, s pomočjo ka-
terih sta potem ministrstvo za šport in fundaci-
ja finančno pomagali pri gradnji. Tekmovalno

gledano je center pomemben zlasti zato, ker
omogoča vadbo klubom s tega območja in je s
tem tekmovalcem prihranjenega veliko časa za
vožnjo.” Vprašali smo ga še glede možnosti,
da bi Medvode dobile tekmo svetovnega poka-
la v smučarskih tekih. Praznik odgovarja: ”Ta
želja je že stara. Kar se organizacijskega dela
tiče, ne bi bilo težav, kar so v Medvodah doka-
zali že z uspešno organizacijo svetovnega mla-
dinskega prvenstva in prvenstva do 23 let. A je
problem, da je center na nizki nadmorski viši-
ni in s tem je povezano tudi določeno tveganje.
Zaenkrat na prvem mestu ostaja Rogla.” 

Maja Bertoncelj

Za obiskovalce tudi garderobe
V Športno rekreacijskem centru Preska bodo obiskovalci imeli na voljo tudi sanitarije in garderobe. Do

uradnega odprtja sezone bo uporaba prog brezplačna.

V Preski so bile prvi konec tedna v decembru že tekme. Nastopili so tudi tekmovalci domačega ŠD ŠRC Preska
(v ospredju Anja Žavbi Kunaver), ki so na tekmo prišli po pripravah na Obertilliachu v Avstriji. 

Priznanje tudi Ivanki Šušteršič
Ivanka Šušteršič je ob dvajsetletnici Slovenske karitas prejela priznanje za dolgoletno prostovoljno delo. 

Ivanki Šušteršič je priznanje podelil predsednik Slovenske karitas in nadškof 
dr. Marjan Turnšek.
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Medvode - V tokratni številki Sotočja objav-
ljamo javni poziv za predlaganje kandidatov za
priznanja Občinske kulturne zveze Medvode
(v nadaljevanju OKZ) za področje kulturno-
umetniškega ustvarjanja za leto 2010. Tovrstna
priznanja bodo na osrednji občinski prireditvi
ob kulturnem prazniku podeljena prvič. V
OKZ želijo, da bi osrednji praznik kulture s
podelitvami in srečanjem kulturnikov v občini
dobil še večjo težo. 

”Že več let medvoški kulturniki razmišljamo
o tem, da bi bilo prav, da se posebej zahvalimo
tistim, ki s svojim delom na področju kulturno-
umetniškega ustvarjanja še posebej izstopajo.
In kar nekaj let je že v zraku ideja, da se to sto-
ri s podelitvijo nagrad. Letos je odločitev do-
zorela in na novembrski seji UO OKZ Medvo-
de je bil sprejet pravilnik o podeljevanju na-
grad za področje kulturno umetniškega ustvar-
janja v naši občini,” je pojasnil Nejc Smole,
predsednik Občinske kulturne zveze Medvode.
Podelili bodo tri vrste nagrad. Prva in najbolj
eminentna bo Pletenica za življenjsko delo.
Prejel jo bo posameznik, ki je resnično zazna-
moval polje kulturnega ustvarjanja v medvoški
skupnosti. Podelili bodo tudi Pletenico za iz-
redne dosežke na področju kulturno umetni-
škega ustvarjanja v preteklem letu. S to nagra-
do želijo poudariti in izpostaviti tiste, ki so v
preteklem letu nekoliko bolj izstopili s svojim
delovanjem.

Tretja vrsta nagrade pa je zahvala vsem dona-
torjem, ki del svojih sredstev namenjajo kul-
turno-umetniškim dejavnostim. 

O nagrajencih bo odločala komisija v sestavi
Janez Kosec, Roman Veras, Božena Gaber, Tine
Križaj in Franc Plešec. ”Komisijo sestavljajo ti-

sti medvoški kulturni delavci, ki s svojo priza-
devnostjo krojijo kulturno podobo skupnosti.
Da so pristali na sodelovanje, me še posebej ve-
seli, saj s tem dodajajo nagradam še večjo težo,”
je nad sestavo komisije zadovoljen Smole. 

Maja Bertoncelj

Prvič občinska priznanja v kulturi
Ob osrednji občinski prireditvi ob slovenskem kulturnem prazniku bo Občinska kulturna zveza Medvode 

prvič podelila priznanja za področje kulturno umetniškega ustvarjanja.

Utrinek z letošnje osrednje občinske prireditve ob slovenskem kulturnem prazniku. Februarja prihodnje leto
bodo na prireditvi prvič podeljevali občinska priznanja v kulturi. 

OBČINSKAkulturna
zvezaMEDVODE

Na podlagi 12. člena Pravilnika o podeljevanju priznanj Občinske kultur-
ne zveze Medvode za področje kulturno-umetniškega ustvarjanja, Občin-
ska kulturna zveza Medvode objavlja

JAVNI POZIV
za predlaganje kandidatov za priznanja Občinske 

kulturne zveze Medvode
za področje kulturno-umetniškega ustvarjanja za leto 2010

I.

Občinska kulturna zveza je na redni seji UO OKZ Medvode dne 2. 11.
2010 sprejela Pravilnik o podeljevanju priznanj Občinske kulturne zveze
Medvode za področje kulturno-umetniškega ustvarjanja.

II.

Priznanja, ki se podeljujejo za preteklo leto, so:
- PLETENICA za življenjsko delo
- PLETENICA za posebne dosežke v preteklem letu
- zahvala donatorjem in drugim podpornikom kulturno-umetniškega

ustvarjanja.

III.

Kandidate za priznanja lahko predlagajo:
- kulturno-umetniška društva, 
- OKZ Medvode, 
- druge organizacije ali posamezniki.

IV.

Pletenico za življenjsko delo na področju kulturno-umetniških dejavnosti
v občini Medvode lahko prejme le posameznik, ki je z izjemnim delova-
njem in stvaritvami na področju kulturno-umetniškega ustvarjanja po-
membno prispeval k ugledu in napredku širše skupnosti.

Priznanje za posebne dosežke na področju kulturno-umetniškega ustvar-
janja v preteklem letu v občini Medvode lahko prejme posameznik, pro-
jektna skupina, sekcija društva ali društvo. Pri presojanju komisija upoš-
teva, ali je dosežek kandidata pomembno zaznamoval kulturno-umetni-
ško ustvarjanje v skupnosti v preteklem letu.

Zahvalo donatorjem in drugim podpornikom kulturno-umetniškega ustvar-
janja se podeli tistim posameznikom, podjetjem ali organizacijam, ki so
posebej izstopali v njihovem prizadevanju pri podpiranju kulturno-umet-
niškega ustvarjanja v skupnosti.

Predlog o predlaganju samega sebe za prejemnika priznanja komisija 
zavrne.

V.

Predlog mora biti poslan na naslov: Občinska kulturna zveza Medvode,
Cesta komandanta Staneta 12, 1215 Medvode, s pripisom ”NE ODPI-
RAJ - NAGRADE 2010”, najkasneje do 24. decembra 2010.

Predlog mora vsebovati podatke o predlagatelju, priznanje, za katero se
predlaga kandidata, podatke o predlaganem kandidatu in obrazložitev
predloga.

Medvode, 24. 11. 2010

Občinska kulturna zveza Medvode
Nejc Smole, predsednik
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Medvode - Letošnji teden Karitas je potekal
pod naslovom Nič revščine, ukrepajmo zdaj!
Posebej ga je zaznamovala 20-letnica delova-
nja Karitas v Sloveniji. Akcijam so se pridruži-
le tudi Župnijske karitas v občini Medvode:
Preska, Pirniče, Sora, Topol - Sv. Katarina in
Smlednik. Odločile so se, da bodo zbrani de-
nar z dveh prireditev namenile za župnijski
dom starejših, ki deluje pod okriljem Zavoda
sv. Terezije Videm - Dobrepolje, za odprave
posledic septembrskih poplav. Voda je takrat
zalila spodnjo etažo doma. 

V petek, 26. novembra, je v župnijski cerkvi
v Preski potekal dobrodelni koncert, ki je bil
pevsko obarvan. Nastopili so: mešani mladin-
ski pevski zbor župnije Sora, mešani pevski
zbor sv. Katarina, mešani pevski zbor sv. Urha
iz Smlednika, otroški pevski zbor Preske, pev-
ski zbor Zakaj bi ne pel, kvartet pevk Kresnič-
ke, mešani pevski zbor župnije Preska, mladin-
ski mešani pevski zbor Carpe musica in moški
pevski zbor župnije Preska. Posnetek koncerta
in stanje v župniji Videm - Dobrepolje so 28.
novembra predvajali na kabelski televiziji
Medvode in med oddajo Klic dobrote zbirali
darove. Z dobrodelnim koncertom, z darovi
preške Karitas in s televizijsko oddajo je bilo
zbranih slabih dva tisoč evrov. 

Maja Bertoncelj, foto: Jože Šušteršič

Karitasov dobrodelni koncert
Letošnji teden Karitas je potekal od 22. do 28. novembra. Župnijske karitas v občini Medvode so denar 

zbirale za župnijski dom starejših v občini Videm - Dobrepolje.

Globalni kapitalizem je svet žal pripeljal na
rob prepada ...

Del tega sveta je tudi naša kapitalistična Slo-
venija, ki se v odnosu do svojih državljanov
vztrajno odmika od načela socialne države in
države blaginje.

Kljub temu pa država ni nekaj, da bi lahko
obstajala sama zase v določenem času in pros-
toru, ampak je nasprotno njen obstoj vedno
nujno odvisen od družbe, ki funkcionira v
njej. Zaradi tega si je v kriznih razmerah po-
trebno postaviti tudi vprašanje o zrelosti in
vrednotah, ki jih neka družba goji.

Delček mozaika v vsaki družbi je posameznik!
Samoumevno je, da le-ta poskrbi sam zase,

tudi glede ekonomskega stanja, če mu je seve-
da to omogočeno.

Pa vendar vodi pretiran pohlep po material-
nih dobrinah do socialnega razkroja!

Ne samo katoliška vera, ampak večina sve-
tovnih religij poudarja SKROMNOST, NE-
SEBIČNOST in POMOČ bližnjemu. Vseka-
kor je z verskega stališča dajati bolj pomemb-
no, kot sprejemati ...

V primeru, ko odpoveduje globalni sistem,
država in celo družba, je moralno neobhodno,

da se odzovejo zreli posamezniki s pravim ču-
tom, ki zaznajo stisko drugih in so jim priprav-
ljeni nesebično pomagati.

Kot sodelavci ŽUPNIJSKE KARITAS Pir-
niče, Preska, Smlednik in Sora želimo skupaj
z vašo pomočjo pomagati bližnjim v naši oko-
lici. Zato se prijazno obračamo na vas in vas
pozivamo, da pristopite in po svojih zmožno-
stih prispevate svoj dar s položnico. Naredimo
to, da bo stiska ljudi, ki so se brez svoje kriv-
de znašli na socialnem robu, vsaj nekoliko
manjša ... morda prav zaradi našega prispev-
ka. Za vašo dobro voljo in prispevke se vam
srčno zahvaljujemo tako v imenu vseh ome-
njenih enot organizacije KARITAS, kot v
imenu vseh, ki jim boste pomagali. 

Pred nami so prazniki, kjer pridejo na dan ti-
ste prave družinske vrednote in vezi. Naj bo z
vami tudi blagoslov srčne kulture, s katerim
bomo začeli novo leto - leto brez revščine -
ker ukrepamo zdaj, skupaj z vami in vašim
posluhom.

Blagoslovljen naj bo BOŽIČ v vaših domo-
vih!

V novem letu pa želimo zdravja, osebnega
zadovoljstva ter predvsem blagostanja.

Sodelavci KARITAS - Smlednik, Pirniče,
Preska in Sora

Na dobrodelnem koncertu je nastopil tudi moški pevski zbor župnije Preska.

Nič revščine - ukrepajmo zdaj!



Pravočasno in učinkovito obveščanje je še posebej pomembno v primerih, ko
je oskrba s pitno vodo motena. Do motene oskrbe s pitno vodo pride zaradi
okvar na javnem vodovodnem omrežju in v času posegov na omrežju, kot so
redno in izredno vzdrževanje, obnove, prevezave na omrežju. Zavedamo se,
da je trenutni sistem obveščanja pomanjkljiv, saj z objavami na radijskih posta-
jah in naši spletni strani ne zajamemo vseh uporabnikov, pri katerih je oskrba
s pitno vodo v določenem času motena. Zato smo že nekaj časa iskali primer-
no rešitev, ki bo omogočala hitro in učinkovito obveščanje. Rešitev smo
našli v sodobnih komunikacijskih kanalih, v e-pošti in SMS
sporočilih. Sistem individualnega obveščanja je že v zaključni fazi, kar
pomeni, da ga moramo le še dopolniti z bazami uporabnikov, ki želite biti ob-
veščeni po e-pošti in ali po SMS sporočilu. Vsa sporočila so brezplačna. 

V začetni fazi boste obveščeni: 
● o moteni oskrbi s pitno vodo v času načrtovanih del na javnem vodovod-

nem omrežju (sporočili vam bomo, kakšna dela se izvajajo in koliko časa
bo delo potekalo oz. bo oskrba s pitno vodo motena),

● o moteni oskrbi s pitno vodo v času okvar na javnem vodovodnem omrežju
(sporočili vam bomo predvideni čas odprave napake),

● o morebitni sanitarni neustreznosti vode (sporočili vam bomo razlog za
neustreznost pitne vode, čas, v katerem se morajo izvajati potrebni ukrepi,
kot je na primer prekuhavanje vode, in vam po odpravi napake poslali novo
sporočilo o preklicu neustreznosti pitne vode).

V prijavi nam sporočite vaše osnovne podatke (ime in priimek ter naslov) ter
na kakšen način želite biti obveščeni: po e-pošti (navedite naslov vaše e-pošte)
in/ali SMS sporočilu (navedite vašo mobilno številko). 
Če mesečno prejemate račun za komunalne storitve neposredno z naše strani,
prosimo, pripišite številko kupca, ki je navedena v zgornjem desnem robu 
računa za komunalne storitve. 
Če račune za komunalne storitve prejemate preko upravnika, pa prosimo,
pripišite upravnika objekta, v katerem živite. 
S pridobljenimi podatki bomo ravnali v skladu z Zakonom o varstvu osebnih
podatkov. Kadarkoli imate seveda možnost, da se odjavite iz sistema 
individualnega obveščanja. Odjavo nam sporočite po e-pošti na naslov
info@komunala-kranj.si ali pisno na naslov Komunala Kranj, d. o. o., Ulica 
Mirka Vadnova 1, 4000 Kranj.
Pričakujemo, da bomo sistem individualnega obveščanja začeli uporabljati v
prvih mesecih prihodnjega leta.
Glede na to, da gre za vzpostavitev novega sistema, se vam za morebitne 
napake iskreno opravičujemo in vas prosimo za razumevanje. Vaši predlogi 
in pripombe so dobrodošli na info@komunala-kranj.si.

Izkoristite novo možnost 
obveščanja

Prijavite se na obveščanje po e-pošti ali SMS sporočilih

Pozivamo vas, da na naši spletni strani www.komunala-kranj.si
izpolnite obrazec ”Prijava na obvestila”. Vašo prijavo nam lahko
sporočite tudi po e-pošti na naslov info@komunala-kranj.si ali pisno
na naslov Komunala Kranj, d. o. o., Ulica Mirka Vadnova 1, 4000 Kranj. 

KOMUNALA KRANJ d.o.o., UL. MIRKA VADNOVA 1, KRANJ
Čisto je lepo.
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Medvode - V Medvodah je 11. novembra
gostovala vseslovenska kampanja NE-
ODVISEN.SI, ki poteka pod sloganom Nariši
nov dan. V dopoldanskem času so se s te-
matiko odvisnosti spoznavali osnovnošolci,
večer pa je bil namenjen odraslim. Na dru-
žabnem večeru Nariši nov dan so sodelovali
Vlasta Nussdorfer, predsednica Belega obro-
ča Slovenije, mag. Tone Kladnik, univ. dipl.
soc. delavec, vodja terapevtskega programa
na področju zasvojenosti z alkoholom, Aleš
Bartol, kriminalist, in Nataša Tič Ralijan v
vlogi AnaLize. Slednja je skrbela za zabavne
vložke med težkimi temami, o katerih so 
govorili gostje. Zanimanje je bilo veliko, saj
je bila mala dvorana v športni dvorani v 
Medvodah polna.

”Kampanja NE-ODVISEN.SI s sloganom
”Potegni črto čez odvisnost” je nastala leta
2007. Trajala je mesec dni in je obsegala šte-
vilne aktivnosti, ki so potekale zgolj na ob-
močju Primorske. Ker je bila tako zelo uspeš-

na, smo sklenili, da bo postala vseslovenska.
To se je zgodilo letos, častni pokrovitelj kam-
panje pa je postal predsednik RS dr. Danilo
Türk. Cilj je ozavestiti čim več ljudi o pasteh
zasvojenosti, o možnostih pomoči in zdravlje-
nja, ter o preventivi in zdravem načinu življe-
nja,” je povedala Vlasta Nussdorfer, ter 
dodala še nekaj besed o samem dogajanju 
v kraju, kjer gostujejo: ”Dopoldne se posve-
čamo mladim. Govorimo o zdravih odnosih, o
odvisnostih in o spoznavanju teh odvisnosti.
Policist seznanja, kaj se dejansko dogaja na
terenu, kako zapadeš v odvisnost, česa se mo-
raš braniti, kako si dobiš prijatelje, kako mo-
raš v kriznih situacijah reagirati, kako znati
reči ne, da to ni sramota, če odkloniš mamilo,
če ne piješ. Čedalje več je tudi odvisnosti od
interneta. Večer pa je namenjen odraslim.”

Večerno predavanje je bilo razdeljeno na tri
teme: kakovostno starševstvo, usklajenost
vzgojnega ravnanja in postavljanje meja v
vzgoji. Slišali smo marsikateri zanimiv poda-

tek, predvsem od kriminalista, ki se dnevno
na cesti srečuje s številnimi primeri. ”Rezul-
tat kakovostnega starševstva dobimo na cesti.
Najmlajši odvisnik od heroina je star dvanajst
let. V Ljubljani so dekleta stara 13, 14, 15 let,
ki svoje telo prodajajo za porcijo golaža na
železniški postaji. Droge več ali manj priha-
jajo zelo hitro na naše območje. Nove droge,
sintetične droge. Otrok hoče v adolescen-
čnem obdobju zelo hitro vse poskusiti, se 
postaviti pred vrstniki, ima morda že zasvo-
jene starše doma in zelo hitro pade v to 
sceno, ki je velikokrat tudi usodna,” je dejal
Aleš Bartol.

Gostje so bili zelo praktični in predstavljali
različne primere iz osebnih izkušenj in tiste,
ki so jih pridobili pri dosedanjem delu. Na
koncu predavanja so si udeleženci pogledali
še, kako so videti droge in kakšni so pripo-
močki za njihovo uporabo. Več o sami kam-
panji si lahko preberete na spletni strani
www.ne-odvisen.si. Maja Bertoncelj

Nariši nov dan 
To je slogan vseslovenske kampanje NE-ODVISEN.SI, ki je novembra gostovala v Medvodah. 

Kampanja spodbuja ljudi vseh starosti o kakovostnem življenju brez zasvojenosti. Dopoldan so se s tematiko
zasvojenosti srečevali otroci, obisk v Medvodah pa se je končal z družabnim večerom za odrasle.

Mladi gasilci na kvizu
V Zrečah je 27. novembra v organizaciji

Mladinskega sveta Gasilske zveze Slovenije
potekal 9. državni kviz gasilske mladine. Mla-
di gasilci so tekmovali v kategorijah mlajši in
starejši pionirji ter mladinci. Iz PGD Sora 
sta nastopili dve ekipi. Mlajše pionirke (Nika
Zadnikar, Lucija Šušteršič, Veronika Bračič)
so osvojile enajsto mesto, mladinke (Maja 
Šušteršič, Janja Čarman, Tjaša Zadnikar) pa
so bile četrte. Na tekmovanje sta se ekipi 
pripravljale pod vodstvom mentorjev Mateje
Zadnikar in Dominika Bradeška. Iz PGD Zbi-
lje je nastopila ekipa starejših pionirk (Sara
Kozjek, Tadeja Bobnar, Anita Kalan) ter men-
tor Blaž Smole in osvojila 31. mesto. M. B.

Aleš Bartol, kriminalist, Vlasta Nussdorfer, predsednica Belega obroča Slovenije,
Nataša Tič Ralijan v vlogi AnaLize in mag. Tone Kladnik, terapevt

Dvorana je bila polna. Obiskovalci so slišali zanimive informacije na teme kakovostno
starševstvo, usklajenost vzgojnega ravnanja in postavljanje meja v vzgoji.
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Medvode - ”Želja večine starejših je, da na
stara leta čim dlje ostanejo na svojem domu.
Starost pa prinaša tudi težave, bolezen, osam-
ljenost. S projektom ”Starejši za višjo kakovost
življenja doma”, ki ga na novo uvajamo pod
vodstvom Društva upokojencev Slovenije,
razvijamo pomoč starejšim od 69 let, po potre-
bi pa tudi mlajšim. Osrednji nosilci v tem pro-
jektu so usposobljeni prostovoljci, ki so opra-
vili seminar in podpisali izjavo o varstvu oseb-
nih podatkov starejših. V našem društvu
imamo trenutno dvanajst prostovoljcev, v zad-
njem času pa se jih je pridružilo še osem iz DU
Pirniče, ki bodo delovali v svojem okolišu.
Prostovoljcev bi si želeli še več. Projekt se v
Sloveniji izvaja že nekaj let, tako da ni nekaj
novega. Vključenih je že okrog dvesto društev
upokojencev,” je uvodoma povedala Marija
Tome, predsednica Društva upokojencev Med-
vode in koordinatorka projekta. 

Prostovoljci so že začeli z delom. Z na-
menom anketiranja obiskujejo vse starejše od
69 let, da ugotovijo, kako živijo in kakšne ima-
jo potrebe po pomoči. Projekt zajema vse
starejše, ne samo člane DU Medvode. ”V obči-
ni Medvode je skoraj dva tisoč starejših od 69
let. Anketirali jih bomo okrog devetsto, kolikor
jih živi na območju delovanja našega društva.
Prostovoljci so jih zaenkrat anketirali okrog
sto. Seznam starejših smo dobili na občini, ki
je z društvom tudi podpisala pogodbo, s katero
dovoljuje, da ta projekt izvajamo,” pravi Tome-
tova. Prostovoljci pri anketiranju naletijo na ra-
zlične odzive. ”Nekateri se že veselijo naše

pomoči, so pa tudi takšni, ki pomoči zaradi ra-
zličnih predsodkov ne želijo, celo odklonijo
anketiranje, za kar imajo vso pravico. Nikogar
ne silimo. Na splošno pa je projekt med prebi-
valstvom dobro sprejet. Potrebno je še pouda-
riti, da je naša pomoč laična in brezplačna.
Sproti tudi obravnavamo različne primere, da
ugotovimo, kaj smemo pomagati prostovoljci,
kaj pa je že stvar strokovnih služb in ustanov,”
pojasnjuje Marija Tome. Starejši od prosto-
voljcev lahko pričakujejo naslednjo pomoč:
pogovor, branje, skupne sprehode, spremstvo k

zdravniku, pomoč pri urejanju vrta in doma in
podobno. 

Projekt ”Starejši za višjo kakovost življenja
doma” se povezuje s projektom dnevni center,
ki pa je letos v drugem planu, niso pa v DU
Medvode te misli opustili. So pa uvedli nekaj
novih dejavnosti, med katerimi je Tometova
omenila spoznavanje domačega kraja in oko-
lice. Imeli so tri izlete, na katerih je udeležence
po občini vodil Vladimir Bertoncelj. Kar nekaj
dogodkov pa bo tudi še v tem mesecu.

Maja Bertoncelj, foto: Matic Zorman

Začeli z anketiranjem starejših 
V Društvu upokojencev Medvode uvajajo projekt ”Starejši za višjo kakovost življenja doma”. Prostovoljci so

na terenu anketirali že okrog sto starejših od 69 let z namenom ugotoviti njihove potrebe po pomoči.

Medvode - ”V Knjižnici Medvode ni nikoli dolgčas. Zimski čas 
je namreč poln dogodkov in prireditev. Torki so vsak teden ob 17. uri
že tradicionalni dan za pravljico. Otroci po pravljici, ki jo pripove-
dujejo naše knjižničarke, vedno ustvarijo kaj novega in zanimivega,
naše pravljičarke pa to ponosno razstavijo v vitrinah pravljične sobe.
Prve srede v mesecu nas vabijo na potep po svetu. Tu so še razstave,”
je le nekaj o dogajanju v Knjižnici Medvode povedala v. d. direktorice
Meta Potočnik.

V medvoški knjižnici so z novembrom uvedli novost. Začeli so s
Knjižnimi večeri na Sotočju. ”Vsak tretji četrtek v mesecu ob 18. uri se
bomo vse do maja prihodnjega leta v prijetni družbi z gospo Tilko Jam-
nik srečevali z novostmi otroške, mladinske literature in literature za
odrasle. Letos se bomo srečali še 16. decembra,” pravi Potočnikova. V
medvoški knjižnici so 20. novembra praznovali Dan slovenskih sploš-
nih knjižnic. Razpotegnili so ga kar na dobra dva tedna. ”V tem času so
potekale številne dejavnosti in prireditve, ki so se jih bralci z veseljem
udeleževali. Na razstavi je bila s pomočjo plakatov in knjižnega gradi-
va prikazana zgodovina slovenskih splošnih knjižnic. Potekala je akcija
Izberite si svojo brezplačno knjigo ali film za temne zimske dni. Bralci
so z veseljem pobrskali med starimi knjigami ter video kasetami in vsak
je našel kaj zase. V knjižnici smo poskrbeli tudi za ustvarjalno plat na-
ših mladih in malo manj mladih bralcev. Ob pomoči Milanije Kozič in
Saše Žontar smo organizirali tri ustvarjalne delavnice, na katerih so

pridne roke lahko izdelale kazalo za knjige iz različnih materialov, 
nosilno torbo oz. vrečko za knjige. Ustvarili so čisto svojo knjigo, v ka-
tero so zapisali svojo zgodbo, ki so jo najpogumnejši na koncu predsta-
vili zbranim. Prireditve ob dnevu slovenskih splošnih knjižnic smo 
zaključili 3. decembra s ta Veselim dnevom kulture, ko smo bralce z 
obljubo, da ta dan knjižnica ne bo zaračunavala zamudnin, spodbudili,
da vrnejo že (pre)dolgo časa izposojene ali pozabljene knjige. Ta dan
nas je obiskal tudi sveti Miklavž,” je dejala Potočnikova. Zanimivo 
dogajanje pa napovedujejo tudi do konca letošnjega leta. 

Knjižnica Medvode v svojem drugem letu samostojnosti torej širi
svojo ponudbo, ne samo pri dejavnostih, temveč tudi sicer. Veča se tudi
krog uporabnikov. Lani so imeli 328, letos pa do decembra že več kot
osemsto novih članov. ”Knjiga kot pribežališče, spomin in vrata v dru-
ge dimenzije, kljub vsemu tehničnemu napredku ostaja in bo ostala
globoko zasidrana med človekove temeljne potrebe in dobrine. Knjiž-
nica pa z vso svojo ponudbo ostaja in bo prostor za vse, ki iščejo pot
do knjižničnega gradiva, do izmenjave informacij, do kulturnih, druž-
benih in socialnih stikov. Verjamemo, da knjižničarji z vsemi svojimi
prizadevanji in poslanstvom ostajamo in bomo tisti člen med knjigo in
človekom, ki to vez ohranja živo, toplo, ustvarjalno, ter knjižnico kot
nepogrešljiv del vsakdana naših uporabnikov trdno umešča v medvo-
ški prostor kot osrednji občinski kulturno informacijski center,” je za-
ključila Meta Potočnik. Maja Bertoncelj

Novost knjižnični večeri na Sotočju
V Knjižnici Medvode so dogodke ob dnevu slovenskih splošnih knjižnic razpotegnili na dobra dva tedna. 

V sredo, 8. decembra, je potekal seminar za novo skupino prostovoljcev.
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Pirniče - Andrej Militarov iz Pirnič bo 31.
decembra dopolnil 70 let. Ob tem jubileju sta
v njegovem domačem kraju, v Kulturnem
domu Pirniče, potekali dve prireditvi. Filmska
sekcija KUD Pirniče, katere predsednik je Ja-
nez Meglič, je 10. novembra pripravila projek-
cijo filma Obrazi Pirnič, Andrej Militarov, sli-
kar živalskega sveta. Filmski večer, ki mu je
sledil klepet ob kostanju in moštu, so posvetili
prav Andrejevi 70-letnici. V četrtek, 2. decem-
bra, pa je bilo odprtje razstave njegovih slik
portretov, krajine in živalskega sveta. Priredi-
tev se je začela s kulturnim programom v dvo-
rani, ki je bila polna skorajda do zadnjega ko-
tička. Andrej Militarov je bil navdušen: ”Zelo
sem zadovoljen in vesel. Praznovati pred takš-
no množico pa ni enostavno, še posebej, ko je
potrebno kaj povedati.” 

V ospredju so bila tokrat dejanja, njegova
dela, glasba, in ne besede. Riše in slika že od
šolskih dni. Zanj so značilni portreti, domača
krajina, ilustracije in motivi iz živalskega
sveta. Njegov slikarski arhiv vsebuje tudi šte-
vilne pirniške detajle. Samostojno razstavlja
od leta 1980. Je soustanovitelj likovne sekci-
je KUD Pirniče, poleg tega, da je navdušen
nad slikanjem, pa je predan tudi glasbi. Je 
soustanovitelj ansambla Dumbo in glasbene
skupine Strune, v kateri še vedno igra na 
kitaro. 

Za skorajda sedemdesetletnika imate kar
precej dejavnosti?

”Pri teh letih je najbolj pomembno, da si za-
poslen, da se s čim ukvarjaš. Če samo ležiš
doma, premišljuješ, koliko si star, kaj te boli, to
ne vpliva dobro na počutje človeka. Moraš biti
zaposlen. To je bistvo vsega.”

Kako potem preživljate dneve?
”S slikarijo in glasbo.”
Poleg tega ste tudi lovec. Kaj ste bili najprej?
”To je šlo v mojem življenju povsem sponta-

no. Že v mladosti sem se ukvarjal z vsemi tre-
mi stvarmi. Nekaj so k temu pripomogli prija-
telji, nosim pa to tudi v sebi. Kitare se nisem
nikoli učil, bil pa sem violinist in obiskoval
glasbeno šolo. Zraven sem začel igrati še kita-
ro. Pri slikanju sem se nekaj naučil na učiteljiš-
ču, kjer je bila likovna vzgoja obvezni pred-

met, potem pa to gojil naprej. Če čutiš, da imaš
to v sebi, je bistvo, da tega ne opustiš, temveč
nadgrajuješ.” 

Kako bi se opisali kot slikar?
”Jaz se nimam za slikarja, sploh ne. To delam

povsem za dušo, enostavno zato, da nekaj po-
čnem. Zaznamuje me izrazit kolorit, pri portre-
tu, naredil sem jih že več kot sto, pa grafit.
Najraje slikam živalski svet.”

Pa kot glasbenik?
”Rad imam stare melodije, stare šlagerje,

zimzelene melodije, to me potegne. Ko neham

slikati, primem v roko inštrument, malo zaig-
ram, nato pa se znova vrnem k čopiču.”

Kaj pa lovec?
”Na lov pa grem, če le lahko. A veste, pri sli-

kanju živali je zelo pomembno, če te prizore
vidiš v naravi. V živalskem svetu se dogaja ve-
liko stvari. Opazujem jih in nato prenesem na
papir, na platno.”

Pretekli mesec so o vas predvajali film.
Kako ste se videli v njem? Če bi bili še en-
krat mladi, bi počeli iste stvari?

”Film mi je všeč. Rad bi še enkrat živel. Am-
pak bi počel isto kot sedaj. To pa skoraj goto-
vo. No, morda, če bi mi uspelo, bi šel študirat
ali veterino ali pa slikarstvo.”

Za kaj pa ste se izučili?
”Po poklicu sem učitelj in pravnik. Deset let

sem učil v Medvodah, potem pa sem bil kot

učitelj zaposlen na policijski šoli, zato je danes
v kulturnem programu pred odprtjem razstave
igral tudi sekstet policijskega orkestra.”

Kaj ste izbral za razstavo?
”Razdelil sem jo na štiri dele: na portrete, na

krajino, na živalski svet in na ilustracijo pesmi.
Razstavljenih je natanko sedemdeset del. Šte-
vilka je povsem naključna.” 

In kako naprej?
”Ravno tako kot doslej, če bo le zdravje to

dopuščalo. Že jutri bom v roke znova vzel čo-
pič in kitaro.” Maja Bertoncelj

Sedem desetletij Andreja Militarova
Andrej Militarov iz Pirnič, ljubiteljski slikar, glasbenik in lovec, letos praznuje sedemdeset let življenja in
dela. Ob tej priložnosti je filmska sekcija KUD Pirniče o njem pripravila film, njegova dela pa si še danes,

10. decembra, lahko ogledate na samostojni razstavi.

PRODAJA, MONTAŽA, SERVIS OLJNIH
IN PLINSKIH GORILCEV

Buderus
Ileršič Marjan s.p., Zg. Pirniče 91/i
Tel./fax: 01/362-31-78, GSM: 041/630 294
e-pošta: ilersic-sp@siol.net

Pooblaščeni servis za ogrevalno tehniko Buderus.
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VESEL BOŽIČ IN SREČNO NOVO LETO 2011 
VAM ŽELI ”PIRAMIDA BAR”
VESEL BOŽIČ IN SREČNO NOVO LETO 2011 
VAM ŽELI ”PIRAMIDA BAR”

Andrej Militarov praznuje sedemdeset let življenja in ustvarjanja. Razstavljenih je sedemdeset njegovih del.
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Medvode - V soboto, 20. novembra, sta se
dva avtobusa s skoraj devetdesetimi kulturnimi
delavci iz medvoške občine odpravila na eks-
kurzijo v Pomurje. Njihov prvi cilj je bila Len-
dava, pravzaprav njen Kulturni dom, ki ga
upravlja Zavod za kulturo in promocijo Lenda-
va. Že arhitekturno je stavba zanimiva: načrto-
vana je tako, da se lepo vklopi v okolje. V njej
je velika dvorana za različne prireditve - njeno
akustiko so preizkusili tudi pevci različnih
pevskih zborov v občini, ki so se za to prilož-
nost opogumili in skupaj zapeli brez zborovod-
je. Zelo dobro se je slišalo v vsak kotiček dvo-
rane. Direktorica zavoda Tanja Šimonka je
udeležencem prijazno razkazala celotno stavbo
z vsemi pomožnimi prostori, ki so zlasti za gle-
dališke predstave zelo pomembni. Občutja
udeležencev - kulturnih ustvarjalcev in po-
ustvarjalcev iz medvoške občine je izrazil vod-
ja ekskurzije Nejc Smole: ”Mislim, da nas je
vse navdušil kulturni center v Lendavi, tudi za-
radi iskrenih besed tamkajšnje direktorice, da
ustanova ni čista zgodba o uspehu, ampak sto-
ji predvsem po zaslugi kulturnih ustvarjalcev,
ki so verjeli v ta projekt. Po pogovoru z mno-
gimi člani naših društev sem že v soboto prvič
slišal vprašanje: kaj pa Medvode? Kje je naš
osrednji prostor? V kakšnem stanju je? Si ob-
čina s petnajst tisoč prebivalci ne zasluži kul-

turnega centra, kjer bi si nastop orkestra ali
večjega zbora lahko ogledalo vsaj 250 ljudi?”

V Lendavi so si poleg kulturnega centra ogle-
dali tudi sinagogo, eno izmed dveh ohranjenih
na območju Slovenije, v kateri imajo stalno raz-
stavo o tamkajšnjih Judih pred vojno in občas-
ne razstave. Pot so nadaljevali do Nedelice, kjer

so si ogledali Kovačevo hišo, staro kmečko hišo
s slamnato streho, ki je obnovljena spremenjena
v etnografski muzej. Tukaj se je končal strokov-
ni del ekskurzije in udeleženci so se že veselili
pokušine vina, večerje in druženja v znanem
gostišču v Jeruzalemu v Slovenskih goricah. 

Marjeta Žebovec, foto: Andrej Čarman

Medvoški kulturniki na ekskurziji
Skoraj devetdeset kulturnih delavcev je obiskalo Pomurje.

KOLOVOZ, d. o. o., 
Zbilje 95, 1215 MEDVODE

Če iščete RAČUNOVODSKE
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564

zivas. si
ŽIVAS COMMERCE, d. o. o.

Zgornje Pirniče 25, 1215 Medvode

Tel.: (01) 36-23-300, fax: (01) 26-23-300

GSM: 041/694-751

e-pošta: zivas@siol.net, www.zivas.si

NUDIMO VAM 
gasilsko reševalno opremo

in poslovna darila.

Odprto vsak dan od 8. do 17. ure
Vljudno vabljeni!

Nahajamo se nasproti trgovine 

Mercator v Zgornjih Pirničah.

SREČNO NOVO LETO!

VESELE BOŽIČNE PRAZNIKE 
IN SREČNO NOVO LETO

ZIDARSTVO MRAK
JOŽEF MRAK s.p.
Studenčice 42, 1215 Medvode
Tel.: 01/36 17 603
Fax: 01/36 14 532
GSM: 041 635 044 (zidarstvo)

041 654 808 (prevozi)

Sr
eč

no
2011!

KAVA BAR

Vesele božične praznike 
in srečno novo leto!

Goričane
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”Želim izraziti popolno navdušenje, da se je na strokovno ekskurzijo prijavilo tako veliko članov medvoških 
kulturnih društev. S tem so po mojem mnenju jasno pokazali, da jih še kako zanimajo primeri dobre prakse na
področju kulturnih dejavnosti drugod po Sloveniji,” je pokomentiral ekskurzijo Nejc Smole. 
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Sora - Združenje borcev za vrednote NOB
Medvode je 12. novembra v Domu krajanov v
Sori pripravilo spominsko prireditev ob 66-let-
nici hajke nad Partizani na območju medvoške
občine. Udeležilo se je je nekaj več kot 60 čla-
nov iz sedmih krajevnih odborov Združenja
borcev za vrednote NOB Medvode, kot gostje
pa so bili na slovesnosti tudi predstavniki iz
škofjeloškega združenja borcev. V kulturnem
programu so nastopili Lovski pevski zbor
Medvode, recitatorka Anica Horvat, učenci
POŠ Sora, osrednji govornik pa je bil Vladi-
mir Bertoncelj, predsednik Združenja borcev
za vrednote NOB Medvode, ki je po koncu
uradnega dela prireditve povedal: ”Obeležuje-
mo 66 let od hajke, v kateri je na tem območ-
ju Polhograjskih Dolomitov padlo petnajst 
partizanov. Tega dogodka se spominjamo vsako
leto in skrbimo, da ne gre v pozabo.” 

Združenje borcev za vrednote NOB Medvo-
de ima trenutno 228 članov in se že priprav-
ljajo na prireditve prihodnje leto. Kot je dejal
Bertoncelj, bodo posebno pozornost namenili
100-letnici rojstva Franca Rozmana Staneta,
ki bo 27. marca, in 70-letnici streljanja prvih
talcev 22. avgusta. V načrtu imajo tudi nada-

ljevanje obnove spomenikov. ”Letos smo
uspeli obnoviti dva spomenika, prihodnje leto
pa želimo postaviti še obeležji na mestu, kjer

sta delovali partizanski tiskarni Trilof v 
Ločnici in Donas nad gostilno Legastja,” je
še dodal Bertoncelj. Maja Bertoncelj

Spomnili so se obletnice hajke

Blagoslovljene božične
praznike ter srečno,

zdravo in uspešno leto
2011!

Gostilna MIHOVEC
Zg. Pirniče 54, 
1215 Medvode
Tel.: 01/362 30 60, 031/684 434,
gostilna.mihovec@siol.net ✴
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REBOLJ ANDREJ, s.p.

ŠČETARSTVO
ŠKOFJELOŠKA CESTA 33
1215 MEDVODE
Tel.: 01 361 77 50, 361 13 52
Fax: 01 361 77 51, GSM: 041 633 845
e-mail: a.rebolj@siol.net
http://www.rebolj-sp.si

■ izdelovanje ščetk, čopičev in omel
■ izdelovanje in obnavljanje ščetk za potrebe industrije
■ izdelovanje ščetk za potrebe kmetijstva
Ob izteku starega in začetku novega leta vsem poslovnim partnerjem in zvestim
strankam želimo vesele božične praznike ter srečno in uspešno novo leto 2011.

ČEVLJARSTVO, 
IZDELOVANJE KLJUČEV in
VARNOSTNIH KLJUČAVNIC

ŠETINA MARKO, s.p., tel.: 01/3611 207
BLAGOVNI CENTER MEDVODE

SREČNO NOVO LETO! 
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Na prireditvi v Sori so se spomnili 66. obletnice hajke, v kateri je padlo petnajst partizanov.



Letni koncert s pestrim programom
Smlednik - Mešani pevski zbor sv. Urh 

Smlednik pod vodstvom Andreja Žagarja je v
soboto, 27. novembra, zvečer pripravil redni
letni koncert v dvorani KUD Smlednik.
Obiskovalci so bili že ob prihodu v dvorani us-
merjeni drugače kot sicer: oder je bil poln
stolov, zadaj pod sobo, kjer ima svoj prostor
”lučkar” in je v višini kakih treh metrov potis-
njena nad dvorano, pa so bili postavljeni prak-
tikabli za pevce. Koncert so poimenovali Pes-
mi, ki so jih radi poslušali naši starši. V prvem
delu je bilo na sporedu nekaj pesmi, ki so do-
bile oznako čitalniške: od ljudske Zdravice, po
dveh planinskih in koroških pesmi do do-
moljubnih Ipavčevih Domovini, Slovenske

dežele, Aljaževe Slovenske zemlje, za konec
prvega dela pa še Ipavčeva Slovenec sem. Pev-
ci so si šli malo oddahnit, na oder pa sta
voditelja Ana Brlogar in Matej Osolnik po-
vabila mlado Nežko Bogataj, ki se že več let
uči citre in je pokazala svoje mojstrstvo z
melodijami, katerih besedila poznamo, pa tudi
s takimi, ki nimajo besedila. V drugem delu pa
so pevci začeli z dvema prekmurskima ljudski-
ma pesmima, nadaljevali s pesmimi iz znanih
filmov: Čarovnik iz Oza, Moje pesmi moje
sanje in črnsko duhovno pesmijo, za konec pa
so prepričljivo zapeli še tri slovenske vedno 
zelene pesmi: Poletno noč, Dan ljubezni in
Slovenija, od kod lepote tvoje. M. Ž.

Ljudje in dogodki, oglasi
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2010

www.tourism-kranj.si

20. - 31. december 
BOŽIČNO NOVOLETNI SEJEM

20. do 23. december ob 17.00 uri 
v rovih pod starim Kranjem

DEŽELA ŠKRATA KRANČKA
*Število obiskovalcev na predstavi je omejeno. 
  Vstopnice so v predprodaji v Kranjski hiši.

22. december, ob 18.00 uri

BOŽIČNO VOŠČILO GLASBENE ŠOLE KRANJ

23. december, ob 20.00 uri
Županov božični koncert 

PERPETUUM JAZZILE 
& Nuška Drašček

26.  in 27. december, od 17.00 do 20.00 ure
v rovih pod starim Kranjem

ŽIVE JASLICE
*Število obiskovalcev na predstavi je omejeno. 
  Vstopnice so v predprodaji v Kranjski hiši.

Od 18. decembra do 6. januarja
v rovih pod starim Kranjem
*Ob rednih vodenih ogledih

RAZSTAVA JASLIC

31. december, ob 22.00 uri
silvestrovanje na Slovenskem trgu

YUHUBANDA

20. - 23. december, ob 18.00 uri - “Savnikova hiša”
SVET PRAVLJIC, obisk Snežne kraljice
27. - 30. december, ob 17.00 uri - “Savnikova hiša”
PRAZNIČNE DELAVNICE 
27. in 30. december, ob 18.00 uri - Glavni trg
SPREVOD DEDKA MRAZA

Obiščite stari Kranj s praznično ponudbo.

BAR VILI
Avtokamp Smlednik 

v Dragočajni
Po prijetnem sprehodu v naravi vas

vabimo, da se pogrejete ob 
zakurjenem kaminu, spijete topel čaj,

vročo čokolado, kuhano vino ...

Tel. 040/22 19 45
Zahvaljujemo se za obisk 

in vam želimo srečno novo leto!
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KAVARNA 4 MAČKE
CENTER MEDVOD, tel.: 01/3617-963

VESELE PRAZNIKE
IN SREČNO 

V NOVEM LETU!

Vljudno vabljeni!
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Oglasi
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Obiščete nas lahko vsak dan od 7. do 23. ure, ob nedeljah pa imajo odprto do 22. ure. Vabljeni! 
Gostilna in pizzerija Na klancu, Gorenjska cesta 13, 1215 Medvode, tel.: 01 361 82 55

www.naklancu.com
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NOVO!
JEDI Z ŽARA
PLESKAVICA 3,99 EUR

NEVERJETNO!
VSE VRSTE PIZZ 4,99 EUR
Za dostavo pizz in ostalih jedi pokličite

brezplačno številko 080 41 43
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Otroke obiskal prvi decembrski mož

Sora - V nedeljo, 5. decembra, je otroke
obiskal prvi decembrski dobri mož: sv.
Miklavž. Je krščanski svetnik, znan po svoji
darežljivosti. Pravijo, da je bil sin premožnih
staršev, vendar je vse podedovano bogastvo
razdal ubogim, zato se ga od nekdaj drži
sloves radodarnega svetnika. V številnih
deželah, zlasti v osrednji Evropi, je sveti

Miklavž tisti, ki obdaruje pridne otroke. Na
njegov prihod so se pripravili tudi v Sori, 
od koder so fotografije. Poleg sv. Miklavža 
v spremstvu angelov in parkeljnov so na
miklavževanju pesmi o tem dobrem možu
prepevale Polončice, zgodbico je povedala
Ljoba Jenče, za glasbo pa so skrbeli člani
zasedbe Trio Kranjc. Otroci so se seveda 

najbolj razveselili sv. Miklavža, najmanj pa
parkeljnov. Med njimi je bil tudi Lucifer, ki 
je sedel na svoj prostor, ostali parkeljni 
pa so nekaj večjih otrok za krajši čas zaprli
celo v kletko. Decembrskih obdarovanj pa s 
prihodom sv. Miklavža ni konec. Na pot se
bosta podala še Božiček in dedek Mraz.

Maja Bertoncelj / Foto: Peter Košenina
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Takole je bilo na miklavževanju v Sori. Otroci so se najbolj razveselili sv. Miklavža. Manjkali niso niti parkeljni na čelu z Luciferjem.



Nagradna križanka
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Donit Tesnit bo petim izžrebanim reševalcem križanke podelil pet praktičnih nagrad. Rešitve križanke ali samo 
gesla pošljite na dopisnicah do 15. januarja 2011 na Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4, 4001 Kranj, p. p.
124. Dopisnice lahko oddate tudi v nabiralnik Gorenjskega glasa pred poslovno stavbo na Bleiweisovi cesti 4.
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Glasba za vse okuse
Na povabilo domačih godbenikov so se na srečanje godb v Medvodah odzvali orkestri iz Prlekije, 

Gorenjske in Štajerske, medtem ko so Avstrijci nastop odpovedali.

Medvode - Godba Medvode vsako leto pri-
pravi srečanje godb, na katerega povabi orkestre
iz Slovenije in tujine. Letošnjega so v Športni
dvorani Medvode pripravili sredi novembra, na
njem pa so poleg domače godbe, katere novi
predsednik je Mile Kandus, nastopili še trije or-
kestri. Dlani lepega števila gledalcev je najprej
ogrel orkester ljutomerske godbe, sledil mu je
gorenjski z Jesenic in iz Kranjske Gore, preden
so svoja mesta zasedli domačini, pa so nekaj
skladb zaigrali tudi godbeniki iz Dobrne. V 
goste so povabili še ansambel iz avstrijskih 
Borovelj, a je svojo udeležbo odpovedal. ”Ta

koncert vsako leto pripravimo kot mednarodno
srečanje godb, vendar nam načrt letos ni v celo-
ti uspel, ker so Avstrijci svojo udeležbo odpove-
dali. Ponavadi povabimo po en orkester iz
vzhodne Slovenije, Gorenjske in običajno še 
kakega drugega dela države. Na ta način tudi
nas povabijo na kak nastop in tako zven godbe
na pihala širimo še na druge konce. Želja je 
vsako leto povabiti druge orkestre,” je izbiro
opisal Drago Perkič, trobentač Godbe Medvode
in tisti, ki je izbral letošnje nastopajoče.

Kot ostali ansambli so v svojem nastopu tudi
domačini zaigrali štiri skladbe, ki jih je izbral

dirigent Silvo Dolinšek. ”Stremel sem k temu,
da bi bil program čim bolj raznolik - zabavna,
resna in domača glasba - torej za vsakega ne-
kaj,” je dejal pred nastopom. Po njem sta se
godbi Medvode na odru pridružila orkestra z Je-
senic in iz Kranjske Gore ter Dobrne, skupaj pa
so zaigrali dva marša in poželi velik aplavz pri-
sotnih. Godbo Medvode 18. decembra čaka še
novoletni koncert, nato pa se bodo začeli pri-
pravljati za prihodnjo sezono. V letošnji so ime-
li smolo z vremenom, saj sta zaradi dežja odpa-
dla dva velika nastopa. Ob 430-letnici kobilarne
so bili povabljeni v Lipico, nastopili pa naj bi tudi
na srečanju godb v Ljubljani. Peter Košenina

BOLJŠE.

NAJ BODO VAŠE 
ODLICNE IDEJE ŠE ZA

141 % RAZLIKUJE 
A4 IN A3. 
NI VELIKO. 
TODA ZA MALO 
PODJETJE Z VELIKIMI 
AMBICIJAMI 
POMENI VSE.   
Predstavljamo 
prvi kompaktni 
večnamenski brizgalni 
tiskalnik A3 na svetu.
brother141.com

BROTHER CEE, Agencija za Slovenijo, ZATRIP d.o.o., Podreča 20, 4211 Mavčiče

Na koncu koncerta so trije orkestri skupaj zaigrali dve skladbi in poželi velik aplavz.

V fotografiji poletje na mivki
V galeriji TD Zbilje je foto sekcija KUD

Zbilje pripravila razstavo fotografij z naslo-
vom Poletje na mivki. Od 17. do 24. novem-
bra je bilo razstavljenih dvajset športnih fo-
tografij avtorja Dominika Snedca iz Dvorij
pri Cerkljah. S fotografijo se je srečal že v
osnovni šoli, še posebej pa mu je blizu foto-
grafiranje odbojke na mivki. Kot pravi, je
potrebno v športni fotografiji ujeti pravi tre-
nutek in imeti pri tem nekaj sreče. M. B.
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Barvita ZEMLJA : naš DOM

Vesele božične praznike
                                      in srečno novo leto

2011

Zupanc Matjaž s.p.
Zg. Pirniče 45 b, 1215 Medvode
tel.: 01/3621379, fax: 01/3621425
GSM: 041/646487
e-pošta: instalacije.zupanc@siol.net

OGREVANJE, SOLARNA TEHNIKA, TOPLOTNE ČRPALKE

VESELE BOŽIČNE PRAZNIKE IN SREČNO NOVO LETO!

Svetlobi ne postavljamo ovir
STEKLARSTVO  IN ALU KONSTRUKCIJE

MARJAN OMANOVIČ s.p.

ŽLEBE 1 K, MEDVODE
tel.: 01/361 7707, fax: 01/361 7706

steklarstvo.omanovic@siol.net, www.steklarstvo-omanovic.si

Veliko sreče in veselja v letu 2011!

Zlatarstvo Luka Trtnik s.p., 
Polje 17, Ljubljana-Polje

ZAUPAJTE ZLATARSKIM 
MOJSTROM! 

ODKUPUJEMO
VSE VRSTE ZLATA

VESELO IN ZDRAVO
NOVO LETO!

www.zlatarstvo-trtnik.si

DELOVNI ČAS:
PON. - PET.: 
9. - 18. ure
SOBOTA: 
9. - 12. ure

Seškova c. 9
1215 Medvode, 
tel.: 01/361 1694 

Film o Sfingi
Bled - Na Bledu so predstavili nastajajoči

dokumentarno-igrani film z naslovom Sfinga, za
katerega je material že posnet. Gre za film o ple-
zanju preko obraza triglavske Sfinge, tristo me-
trskega gladkega stebra tik pod robom stene. Na
ogled bo predvidoma marca prihodnje leto. Ob-
raz Sfinge je ostal nepreplezan vse do leta 1966,
ko je to uspelo Anteju Mahkoti in Petru Ščetini-
nu. Skoraj trideset let kasneje, leta 1995, pa sta
jo povsem prosto preplezala Medvoščan Gregor
Kresal in Miha Kajzelj. Oba vzpona se bosta

prepletala v filmu. Prva klapa zanj je v previsih
Sfinginega obraza padla v začetku avgusta, s
snemanjem pa so končali oktobra. Posnetemu
materialu bodo sedaj dodali 3D animacije in
film s pomočjo skupine Siddharta opremili še
glasbeno. Tehnični vodja projekta je Tine Ma-
renče, za scenarij je poskrbel Gregor Kresal, ki
je tudi organizacijski vodja projekta, njegovo
produkcijo je prevzela skupina Mangart, režiser
Sfinge pa je Vojko Anzeljc. 

Maja Bertoncelj, foto: Rožle Bregar

V filmu ima vidno vlogo tudi Medvoščan Gregor Kresal, ki je Sfingo prosto preplezal leta 1995.  
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Snežinke zagrinjajo svet v tišino, 
na mizi pod oknom pa odprta knjiga šepeta večno resnico: 

Sprva si seme - ljubezen sejavčeva, 
da te poseje, da te pozabi ...
Potem si pšenica, 
zrela za igro z vetrom in kosci.
Potem si nekomu vsakdanji kruh ...

(T. Kuntner)

Da bi si medsebojne trenutke bližine 
znali podarjati kot topel, dišeč kos domačega kruha,
Vam v prihajajočem letu 2011 iskreno voščijo 
knjižničarji iz Knjižnice Medvode.

BALETNA ŠOLA
STEVENS Vesele božične

praznike in srečno
novo leto!

www.stevensbalet.com

12. decembra, Feniksbalet, Kulturni dom, Medvode
16. decembra, Hrestač, Kulturni dom, Žalec
19. decembra, Hrestač, Prešernovo gledališče, Kranj
28. decembra, Coppelia, Kulturni dom, Žalec

Komedija Svetovalnica
Medvode - Boom Teater je v Kulturnem

domu Medvode 6. decembra premierno pred-
stavil novo komedijo z naslovom Svetovalnica.
V najnovejši predstavi, katere scenarist in reši-
ser je Miki Bubulj, se lahko nasmejite sladkim
malim lažem med zakonci in pari ter vsemi, ki
ste zaljubljeni na simpatičen in zabaven način.
Predstava se na komičen način ukvarja z večnim
bojem med moškim in žensko ter s pripadajoči-
mi stereotipi, govori o razpadu vedno večjega
števila zakonov, ker so se pred zakon in družino
vrinile moderne vrednote, hkrati pa nam ponuja
zabavno primerjavo med tradicionalnim in no-

vodobnim zakonom. Zgodba se odvija v sveto-
valnici za pare. Viki, moderna emancipirana
ženska, je vse bolj nesrečna in nezadovoljna s
svojim starokopitnim fantom Erikom, zato ga
začne varati s poročenim moškim srednjih let.
Erik rešitev vidi v zakonski svetovalnici. Tam iz
sebe izlijeta vse, kar ju moti in se s svojimi iz-
povedmi dotakneta tudi svetovalke Majde. Igrajo:
Violeta Tomić, Jernej Kuntner, Maja Martina
Merljak in Ranko Babić. Naslednja predstava v
okviru Boom teatra, ki je v novi sezoni abonma
pripravil v Kulturnem domu Medvode, bo 
Solistka, na sporedu 16. decembra. M. B.

Pesniški večeri literarnega kluba
Verje - Literarna sekcija KUD Pirniče je 23. novembra pripravila pesniški večer literarnega

kluba, ki je na vsake štirinajst dni v gostilni Pr’ Kral (Harlekin) na Verju. Predstavili so se 
domači kovalci rim: Vesna Bačnik, Jurij Marussig, Vesna Milač in Marko Žnidaršič. V goste
pa so povabili Gregorja Grešaka, skrbnika portala pesem.si, Andro Jereb, predsednico 
literarnega društva Ris iz Idrije in pesnika Janka Rošlja. Obiskovalci so slišali njihove 
avtorske pesmi. Predsednik sekcije Marko Žnidaršič je ob tem izrazil željo, da bi se jim na 
pesniških večerih v prihodnje pridružilo še več ljubiteljev pisane besede. M. B.

Martinovali tudi z Vilijem Resnikom
Medvode - V organizaciji Zavoda za šport in prireditve Medvode in Občine Medvode je tudi

letos v Športni dvorani Medvode potekalo martinovanje. V večeru se je zvrstilo več kot tisoč
obiskovalcev, ki so se zabavali ob glasbi Vilija Resnika in nekdanjih članov Pop Designa ter ansam-
bla Dor ma cajt. Obiskovalci so zaplesali na novem odru, novi pa so tudi stoli in klopi. M. B.

Želimo vesel Božič in srečno novo leto!

HORMANN 
JUBILEJNA

GARAŽNA VRATA,
M-vodoravni motiv,

woodgrain, RAL 9016, 
vklj. motorni pogon, 

montaža in 8,5% DDV

že od 875 €
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Dragočajna 14a
1216 Smlednik

Tel.: 01/3627-002
www.dm-campsmlednik.si

Nudimo najem avtodomaNudimo najem avtodoma

Camp Smlednik

Vam želi 

zdravja, sreče in 

uspehov 

v letu 2010

Vam želi 

zdravja, sreče in 

uspehov 

v letu 2011
TD
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GOSTILNA IN PICERIJA

HARLEKIN
(PR’KRAL) NA VERJU

Nudi vsak dan v tednu 
odlične pice, dnevna kosila in 

druge jedi po naročilu.

☎ 01/362 12 20
Lepe božične praznike in 

veliko sreče v novem letu vam želi
kolektiv gostilne Harlekin!
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Odslej tudi prostor za zaključene 
skupine do 55 oseb

KRO D.O.O., SPODNJE PIRNIČE 24 I, MEDVODE

Rozman Janez, s.p., 
tel./fax: 01/3622 129
GSM: 041/751 570, 

● OBNOVA KUHINJ in OSTALEGA 
POHIŠTVA
menjava okovja, vodil, ličnic (front), 
kuhinjskih pultov, obnova ličnic

● PREDELAVA POHIŠTVA
● MONTAŽA in DEMONTAŽA POHIŠTVA
● MONTAŽA STROPNIH in STENSKIH

OBLOG
● IZDELAVA PREDELNIH STEN

Vesel božič in srečno novo leto!
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Smlednik - V Vzgojno-izobraževalnem zavo-
du Frana Milčinskega Smlednik so že po tradi-
ciji na poseben način počastili obletnici rojstva
Franceta Prešerna in Frana Milčinskega. Naj-
večji slovenski pesnik se je rodil 3. decembra
1800, pisatelj, po katerem zavod nosi ime, pa na
isti dan 67 let kasneje.

Ob 210-letnici Prešernovega rojstva se je kul-
turnega romanja iz Smlednika v Vrbo, ki so ga
letos priredili dvanajstič, udeležilo 41 pohodni-
kov. Na dobrih 42 kilometrov dolgi poti so se šti-
rinajstim učencem in delavcem zavoda pridruži-
li še varovanci Vzgojnega zavoda Kranj in dija-
ki iz Dijaškega doma Bežigrad s spremstvom.
Skupina pod vodstvom učitelja Jožeta Rozma-
na je iz Smlednika krenila ob peti uri zjutraj,
dve uri kasneje je bila že v Kranju, kjer jo je pri-
čakal kranjski podžupan Bojan Homan. Pohod-
niki so si ogledali Prešernov kip pred gledališ-
čem, hišo, v kateri je pesnik preživel zadnja leta
življenja, ustavili pa so se tudi na njegovem gro-
bu. Z zajtrkom so se okrepčali v Pavšlarjevi hiši,
nato pa so pot nadaljevali proti Naklemu in Čr-
nivcu, od tam proti Podvinu in Begunjam, nato
pa ob vznožju Karavank čez begunjsko polje
proti Vrbi, kamor so prišli ob petih popoldne.
Kljub težkim razmeram na poti - občasno je de-
ževalo in snežilo - so bili na cilju brez zamud.
Morda tudi zato, ker je v skupini vladal poziti-
ven duh, pohodniki so bili med seboj zelo pove-

zani. V Prešernovi hiši v Vrbi jih je čakala po-
gostitev, ogledali pa so si tudi cerkev sv. Marka.
Na cilju jih je pričakal tudi žirovniški župan Le-
opold Pogačar. Namestnik ravnatelja Daniel
Horvat ugotavlja, da so v občini Žirovnica do
njih zelo gostoljubni: ”Povabili so nas celo k so-
delovanju v kulturnem programu ob 8. februar-
ju. Upam, da bomo v tem času lahko kaj pripra-
vili in se jim oddolžili za gostoljubnost.”

Dan kasneje, na 143-letnico rojstva Frana Mil-
činskega, pa se je skupina petih učencev in še-

stih delavcev zavoda že sedmo leto zapored od-
pravila na potepanje v pisateljev rojstni kraj
Lož. Od njegova spomenika v Smledniku se je
skupina z avtobusom odpeljala ob petih zjutraj.
Dve uri kasneje so pohodniki v Cerknici začeli
premagovati 22-kilometrsko pot proti Ložu.
Vmes so si ogledali muzej Cerkniškega jezera,
ekološko kmetijo, kjer so imeli tudi kosilo, po-
sebno doživetje je bilo srečanje z 80-letno do-
mačinko. ”Na cilj v Lož smo prispeli okrog
treh popoldne, pa čeprav je na poti občasno
snežilo, v zadnjem delu kar močno. A to nas ni
preveč motilo, bilo je prav idilično,” je poveda-
la učiteljica Ana Komar Florjančič, ki je sku-
paj s sodelavcem Silvom Bogatajem vodila
pohod. 

Čeprav sta pohoda naporna, pa se je deveto-
šolec Nejc Pintar odpravil kar na oba. V vseh
letih, odkar pripravljajo oba pohoda, sta se za
tak podvig odločila šele dva učenca. ”Nisem
bil prav zelo utrujen. Zame je bilo to nepoza-
bno doživetje, vesel sem, da sem lahko doživel
oba pohoda, pa čeprav smo gazili, spremljal
nas je dež, sneg ...,” je povedal Nejc. V Vrbo
se je odpravil že lani, na pohodu v Lož pa je bil
letos prvič. ”Celotna pot je bila zelo zanimiva,
ogledali smo si maketo Cerkniškega jezera in
okoliških vasi, pa tudi hišo Milčinskega ... Veli-
ko smo hodili po gozdu in ob jezeru, bilo je
lepo,” je dejal.  Ana Hartman

Znova romali v Vrbo in Lož
V Vzgojno-izobraževalnem zavodu Frana Milčinskega Smlednik so znova organizirali kulturno romanje 

v Prešernovo Vrbo in pohod od Cerknice do Loža, rojstnega kraja Frana Milčinskega.

Dobrodelni koncert na pirniški šoli
Zg. Pirniče - Predvčerajšnjim so na Osnovni šoli Pirniče pripravili

dobrodelni koncert z naslovom Podari srečo, s katerim so zbirali sred-
stva za sofinanciranje šol v naravi socialno šibkejšim učencem.
Nastopili so Andraž Hribar, Omar Naber, Lina Kuduzović, FolkRola,
Vlado Pilja, Samuel Lucas, pritrkovalci iz Smlednika, Anja in Matej
Pritekelj, plesalci Baletne šola Stevens in učenci OŠ Pirniče. Kot po-
jasnjuje ravnateljica Martina Kutnar, sredstva za sofinanciranje šol v
naravi za učence iz socialno šibkejših družin iščejo tudi pri donatorjih.
Program delno sofinancira država, včasih jim je finančno pomagala
tudi Občina Medvode, zdaj pa že dve leti ne več. Pred koncertom so
priredili tudi novoletne delavnice in bazar. A. H.

V vrtcu nagrajeni za ločevanje odpadkov
Medvode - Vrtec Medvode je uspešno sodeloval v nagradni igri ko-

munalnega podjetja Snaga Ločuj in zmaguj, katere namen je spodbu-
janje k ločevanju in bolj odgovornemu ravnanju z odpadki. ”Naš zaboj-
nik za mešane odpadke je bil izžreban za pregled vsebine v zadnjem
letošnjem kolu igre, kjer sodelujejo le šole in vrtci. Glede na pregledano
vsebino odpadkov smo si prislužili denarno nagrado v višini tisoč evrov.
Za nas je to še dodatna spodbuda in motivacija, da v prihodnje še bolj sis-
tematično ločujemo odpadke in skrbimo za naše okolje,” pravi Nataša
Rijavec, svetovalna delavka Vrtca Medvode. V vrtcu sicer z otroki že
tretje leto ločujejo odpadke v sklopu programa Eko šola kot način živ-
ljenja. A. H.

V Kranju so si pohodniki ogledali tudi Prešernov spominski muzej. Foto: Gorazd Kavčič

Pohodniki na cilju pred rojstno hišo Frana Milčinskega v Ložu. Močno sneženje jih ni ustavilo.
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Naj se vam razgrinja novo
leto kakor nežna čipka, 
prepletena z vzorci zdravja,
sreče, uspeha in zadovoljstva.
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ŠENTVID, PRUŠNIKOVA 77
Telefon: 01 51 22 454
Delovni čas: 9. - 13. in 15. - 18. ure

MEDVODE, Pritličje blagovnega centra
Telefon: 01 36 12 913
Delovni čas: 9. - 19. ure, 
sobota: 9. - 13. ure

C. kom. Staneta 6, 1215 Medvode
tel.: 01 36 11 452

MOŠKI IN ŽENSKI FRIZERSKI SALON

B O Č KO

VESEL BOŽIČ IN 
SREČNO NOVO LETO! 
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Nudimo vam: ● kakovostno hrano za pse in mačke (Taste Of The Wild, Nutra Gold, Cibau, 
Charlie, Royal Canin, Technical, Hills), ● opremo in kozmetiko za male živali, ● akvarije in opremo

za akvaristiko, ● strokovno in prijazno svetovanje, ● akcijsko ponudbo hrane.

Smo specializirana trgovina za male živali in akvaristiko.

V okviru trgovine vam nudimo brezplačno veterinarsko svetovanje.

Zoo Trgovina Slonček, Cesta komandanta Staneta 22, Medvode (v bližini občine), 
info: info@zoosloncek.si ali tel.: 01/361 13 40, 040/452 012

VESEL BOŽIČ IN SREČNO NOVO LETO
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Zg. Pirniče - Na zadnji novem-
brski četrtek je telovadnica
Osnovne šole Pirniče pokala po
šivih. Gostila je namreč četrto
Prepevalnico strička Janeza, festi-
val otroškega petja velikega
ustvarjalca glasbenih del za naj-
mlajše Janeza Bitenca. Za razli-
ko od preteklih let so tokrat njego-
ve pesmi prepevali samo vrtčevski
otroci. Na odru se je zbralo okoli
tristo Cicipojčkov iz Vrtca Med-
vode ter njegovih enot Pirniče,
Preska in Smlednik, Raheline hiše
otrok Montessori, Vrtca Škratek
Svit Vodice ter Vrtca Jelka Ljub-
ljana. ”Naj vas Bitenčeve pesmi
popeljejo v vašo mladost. Zapojte
skupaj z otroki,” je starše, dedke,
babice in druge obiskovalce uvo-
doma nagovorila ravnateljica
Martina Kutnar.

Otroci so s skupnimi močmi za-
peli pesmi Naša četica koraka,
Kuža pazi in Za srečo, obiskoval-
ce pa so posamezne skupine raz-
veselile tudi s pesmimi Metuljček
cekinček, Dežek trka, Sonce se
smeje, Iščemo medvedka, Ježek,
Na potep ... Kot pravi vodja pro-

jekta Metka Prinčič, si želijo, da
Prepevalnica strička Janeza ostane
vsakoleten dogodek v Pirničah in
da otroci, ki velikega glasbenega
prijatelja niso osebno doživeli, za-

čutijo in doživijo veličino njego-
vega dela. Njegov opus obsega
več kot petsto pesmic in sto glas-
benih pravljic. Prireditev so spro-
ščeno povezovali učenci izbirnega

predmeta Retorika pod mentor-
stvom Tadeje Klun Lenarčič, fe-
stival pa je finančno podprla Ob-
čina Medvode. 

Ana Hartman

V Pirničah gostili tristo Cicipojčkov
Na Osnovni šoli Pirniče so že četrto leto zapored pripravili Prepevalnico strička Janeza.

Pesmi Janeza Bitenca je letos prepevalo tristo otrok iz sedmih vrtcev.
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PAPIRNICA IN KNJIGARNA,
FOTOKOPIRANJE

Medvoška cesta 3, 
BC MEDVODE
tel.: 01/361-72-80, 
fax: 01/361-72-85
www.citanka.com, 
info@citanka.com

KOLEDARJI, ROKOVNIKI 
IN PLANERJI 

ZA LETO 2011

VESEL BOŽIČ IN SREČNO
NOVO LETO!
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Delovni čas: od 8. do 19. ure, sobota: od 8. do 13. ure

TIP Trgovina, 
inženiring, 
proizvodnja, d.o.o.

❖ ŠOLSKE IN 
OGLASNE TABLE

❖ ŠOLSKA OPREMA

Barletova c. 4, MEDVODE,
tel.: 01 361 39 30, fax: 01 361 39 23,

www.tip-table.si

Vesel božič in srečno novo leto!

Od 4. do 8. oktobra je sedem učencev in pet
učiteljev iz Osnovne šole Medvode v okviru
mednarodnega projekta Comenius obiskalo
poljsko Varšavo. Osnovna misel ali rdeča nit
izmenjav je zgraditi most med šestimi evrop-
skimi državami: Italijo, Veliko Britanijo,
Poljsko, Estonijo, Nemčijo in Slovenijo. 

Prvi dan v Varšavi smo preživeli večinoma
na prostem, na šolskem igrišču, ki je oprem-
ljeno z atletsko stezo, številnimi igrišči za ra-
zlične športne panoge ter izredno pestrimi in
funkcionalnimi igrali. V sklopu šole je tudi
prostor za lokostrelstvo na prostem, v katerem
smo se tudi sami preizkusili, in bazen, v
katerem smo zaplavali. Začutili smo utrip šole,
spoznali nekaj učiteljev in učencev. Drugi dan
smo si ogledali šolske prostore, med katerimi
je tudi t. i. senzorna soba, ki je bila za nas še

posebno zanimiva. Imeli smo pouk poljščine,
zgodovine in biologije. Zgradili smo most pri-
jateljstva s paličicami, ki smo jih učenci in
učitelji iz vseh šestih držav sestavili v ogromen
pisan most, ki skupaj povezuje vse države.
Tretji dan smo si ogledali staro mestno jedro,
se povzpeli v 30. nadstropje Palače kulture in
znanja. Obiskali smo Fotoplastikon (Photo-
plasticon ali Kaiserpanorama), kjer smo skozi
posebna očala občudovali tridimenzionalne
(stereoskopske) fotografije, podobe in značil-
nosti z različnih delov Poljske in od drugje.
Četrti dan smo se z avtobusom odpeljali v kra-
jinski park Kazimierz Dolny, mesto ob desnem
bregu reke Visle, 150 kilometrov oddaljeno od
Varšave. S hriba treh križev smo občudovali
panoramo mesta in porečje reke Visle, po
prečkanju reke s splavom pa slikovite ruševine

starega gradu. Zadnji dan bivanja v Varšavi so
se na šolskem igrišču odvijale olimpijske igre.
Ekipe iz vseh šestih držav so se pomerile v
teku, plazenju, preskokih, spretnostih z žogo.
To je bil eden najzabavnejših dogodkov našega
bivanja na Poljskem, tako za tekmovalce kot za
gledalce.

Poljaki so se izkazali kot izjemni gostitelji,
ljubitelji športa in aktivnosti nasploh, njihovi
učenci pa kot sproščeni, komunikativni in pri-
jazni. Učenci iz vseh držav so sodelovali med
sabo, se zabavali, stkali številna prijateljstva.
Meje so se zabrisale, tudi jeziki niso bili ovira.
Za nami je čudovita izkušnja in resnično 
upamo, da bo podobnih prijetnih in poučnih
doživetij še veliko.

Vlasta Sevčnikar, 
OŠ Medvode

Obisk na Poljskem
V okviru mednarodnega projekta Comenius je sedem učencev in pet učiteljev iz 

Osnovne šole Medvode obiskalo Varšavo.

Pred odhodom v Varšavo Zgradili smo most prijateljstva.       
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Praznično vzdušje je zajelo tudi šole in vrtce.
Na Osnovni šoli Preska so konec novembra pri-
pravili novoletne delavnice, na katerih so učen-
ci izdelovali okraske, adventne venčke in novo-
letne aranžmaje, izdelke iz gline, voščilnice ...
Nekaj dni kasneje so jih na Miklavževem sejmu
ponudili staršem in starim staršem. ”Obisk je
bil zelo velik, z izkupičkom smo zelo zadovolj-
ni. Namenili ga bomo socialno šibkim učen-
cem kot pomoč pri plačilu obšolskih dejavnosti
in taborov,” je povedala ravnateljica Tatjana Bi-
zant. V sklopu sejma se je izkazala tudi skupi-
na učencev pod vodstvom Vasje Avsca, ki je
pripravila slastne palačinke z marmelado, čo-
kolado in orehi. ”Še vedno je na voljo tudi šol-
ski koledar s fotografijami našega kraja, ki so
jih po večini posneli naši učenci. Denar, zbran

z donacijami, bo šolska skupnost namenila so-
cialno šibkim učencem,” je še dejala Bizanto-
va. Praznični sejem so pripravili tudi na podru-
žnični šoli Sora, bil je zelo uspešen, na šoli v
Topolu pa ga načrtujejo prihodnji konec tedna,
ko bodo za obiskovalce odigrali tudi igrico. 

V začetku decembra je tradicionalni Miklav-
žev sejem potekal tudi na šoli v Medvodah.
Otroci so tudi tokrat eno dopoldne namesto po-
uka imeli delavnice, pod spretnimi prsti pa so
nastali novoletni aranžmaji, voščilnice, advent-
ni venčki, ptičje hišice in drugi leseni izdelki,
pekli so piškote in sladice ... Svoje izdelke,
vsak učenec je naredil vsaj enega, so popoldne
ponudili na Miklavževem sejmu. ”Obisk je bil
ogromen. V uri in pol smo prodali skoraj vse
izdelke. Ostalo je le nekaj otrok voščilnic in

dva manjša aranžmaja. Izkupiček je šel v šol-
sko skupnost, porabili pa ga bomo za sofinan-
ciranje šol v naravi učencem iz slabše situiranih
družin,” je dejal ravnatelj Vojko Bizant.

Novoletni sejem s koncertom so včeraj orga-
nizirali tudi v Osnovni šoli Simona Jenka
Smlednik. Tokrat je bil dobrodelno obarvan,
saj bodo izkupiček namenili Društvu Barka.

Novoletni bazarji so že tradicionalno poteka-
li tudi v večini enot Vrtca Medvode. Otroci so
ob pomoči strokovnih delavk izdelali številne
novoletne izdelke, kot ponavadi je bilo največ
zanimanja za voščilnice. ”Zbrani denar gre v
sklad vrtca, porabimo pa ga za stvari, ki jih po-
trebujemo za kvalitetnejše delo z otroki,” je de-
jala Nataša Rijavec, svetovalna delavka Vrtca
Medvode. Ana Hartman

Praznično vzdušje v šolah in vrtcu
V medvoških šolah in vrtcu so tudi letos pripravili praznične sejme.

Konec novembra je na OŠ Pirniče potekal šolski parlament, na
katerem smo gostili radijskega voditelja Jureta Seška. Najprej so
učenci predmetne stopnje povedali rezultate ankete o vplivu medijev na
mlade. Rezultati v osmem in devetem razredu so si bili precej podob-
ni, v sedmem in šestem pa niti ne. Ugotovili smo, da so na naši šoli naj-
bolj priljubljeni slišno-vidni mediji, kot sta televizija in računalnik.
Večina se nas je strinjala, da vladajoča politika pri nas vpliva na medi-
je in da ne verjamemo vsem informacijam v medijih.

Jure Sešek je v uvodnem govoru pokomentiral naša poročila in nas
opozoril na pazljivost pri uporabi medijev, saj le-ti lahko naše in ostale
informacije izkoristijo v slabe namene. Poudaril je, da so mediji zelo
pomembni, saj o njih odločajo najvišji državni organi - prav v tem času
sprejemajo nov zakon o medijih. Strinjal se je tudi, da je pametno
poslušati nasvete starejših, saj imajo velikokrat prav, ter da bi bil svet
brez medijev veliko lepši in na neki način zanimiv, čeprav si ga sam
kakor tudi veliko drugih takega sploh ne predstavlja.

Po uvodnem govoru je bil tudi čas za naša vprašanja in mnenja. Eno
bolj zanimivih je bilo: ”Kateri medij bi pustili na svetu, če bi si lahko
izbrali le enega?” Najprej je za šalo odgovoril, da bi pustil slišni medij
(radio), saj bi tako obdržal službo. Ko pa je postal resen, je odgovoril,
da tiskani medij, saj je bil na svetu prvi in se bi mu to zdelo najbolj
pravično. Zanimalo nas je tudi njegovo mnenje o Facebooku. Jure
meni, da je Facebook lahko zelo uporaben, saj povezuje ljudi. Svetoval
nam je, da moramo biti pri objavljanju svojih podatkov pazljivi. Na
vprašanje, kateri medij je najnevarnejši, se je odločil za internet, ker
nam ponuja vse na enem mestu: zabavo, novice, radio, televizijo,

igrice, trgovino ... Ob tem je opozoril, da je ta medij hkrati tudi zelo
uporaben, če ga uporabljamo za dobro (izobraževanje, lažji dostopi za
invalide ...). Vse je odvisno od nas: kaj izbiramo in kako to uporabimo.
Izvedeli smo tudi, da je njegov najljubši medij radio, saj je najhitrejši
in najbolj praktičen (poslušamo med vožnjo, drugim delom). Televizi-
ja s sliko vpliva na največ naših čutov, časopis pa prinaša najbolj
poglobljeno informacijo, ki ostane.

Menimo, da smo s sestanka odnesli veliko novega. Predvsem bomo
bolj pazljivi pri uporabi medijev in tem, koliko jim verjamemo.

Anja Plaznik, Nika Polanič, Katja Remec in Nina Šarič

Šolski parlament gostil Jureta Seška

Takole so na šoli v Preski izdelovali adventne venčke. Na sejmu v Medvodah so prodali skoraj vse izdelke otrok. 
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Ljudje in dogodki, oglas

Studenčice - V podjetju Mizarstvo Mrak je
bilo 27. novembra posebej slovesno. Preški žup-
nik Franc Klopčič je ob prisotnosti pevcev iz
Župnije Preska, zaposlenih, poslovnih partner-
jev in prijateljev blagoslovil njihove prostore,
tudi novozgrajeni objekt, za katerega so težko
pričakovano uporabno dovoljenje dobili konec
septembra. ”Nov objekt je v treh etažah, vsaka
ima 270 kvadratnih metrov površine. Zgrajen je
bil lani, konec septembra letos pa smo dobili še
uporabno dovoljenje. Skupaj z novim objektom
imamo okrog 2.300 kvadratnih metrov pros-

torov. Gradnja je bila kar dolgotrajna, še posebej
zaradi pridobitve vseh potrebnih dovoljenj.
Spadamo v ožji pas Polhograjskih Dolomitov,
kjer je gradnja zelo omejena,” je povedal Janez
Mrak, direktor podjetja, katerega začetki segajo
v leto 1991. Takrat se je po sedmih letih izkušenj
v lesarski tovarni kot lesarski tehnik po izo-
brazbi in kot mizar po duši odločil za samosto-
jno pot, za lastno podjetje. Sprva je imel prostore
le v garaži nedokončane družinske hiše, v vseh
teh letih pa se je podjetje razvijalo in širilo. Pod-
jetje ima enajst zaposlenih, poleg pohištva

izdelujejo še vhodna in notranja vrata, izdelke pa
izvažajo tudi na trge Zahodne Evrope. V dogra-
jenih prostorih imajo sodobno računalniško vo-
deno proizvodnjo in pripravo dela. ”V zadnjem
obdobju je šel ves denar za gradnjo, tako da
novih strojev nismo kupovali. Ni pa nobeden
posebej star, saj smo denar vanje vlagali pred za-
četkom gradnje, ” je pojasnil Janez Mrak na
blagoslovu v družbi žene Marinke in otrok. Ima-
ta štiri, starejša se izobražujeta v lesarski smeri.
Po blagoslovu je druženje popestril še dramski
igralec Gregor Čušin.        Maja Bertoncelj

Čas, ko zvezda se utrne,
stare vse poti zagrne,
nove, z upi tlakovane,
vir so sreče nasmejane.
Čim več nasmejanih dni
v letu 2011 vam želi

Kolektiv Mizarstva Mrak

Podjetje mizarstvo Mrak je družinsko podjetje, katerega glavna dejavnost je proizvodnja pohištva za poslovne in
prodajne prostore. Izdelujejo pohištvo po naročilu za znanega kupca ter maloserijsko pohištvo, v glavnem iz ma-
sivnega lesa.
Začetki v letu 1991 so bili izredno težki: brez proizvodnih prostorov, v garaži nedokončane družinske hiše, brez
strojev in denarja. Mladostna zagnanost Janeza, njegove pridne roke, podpora žene Marinke in seveda kar precej
poslovne sreče so ga pripeljali do današnjega stanja, ko s ponosom pogleda na prehojeno pot.
Janez in Marinka imata štiri odraščajoče otroke, ki veliko pomagajo v podjetju. Starejša dva se tudi izobražujeta v
lesarski smeri.
Zaradi kakovostnih izdelkov, sprva namenjenih samo privatnim strankam, se je počasi povečalo povpraševanje in
s tem tudi zaposlovanje delavcev ter širjenje proizvodnih prostorov. Podjetje je raslo in se razvijalo. Janez pa je
človek, ki nenehno investira v nove zmogljivosti, išče nova znanja in zna izkoristiti pravi trenutek za spremembe.
Korak za korakom in tako je minilo 20 let. Od samega začetka sta bili vključeni v razvoj dve arhitektki, od katerih
so sodelavci, predvsem pa Janez, pridobili številna znanja in izkušnje. Izdelovati so začeli masivno pohištvo, ki ga
izvažajo na trge zahodne Evrope. Kot dosežek si štejejo tudi priznanje Gospodarske zbornice Slovenije za izdelavo
gugalnega konja. Večkrat so se predstavili na pohištvenih sejmih in s tem veliko naredili na prepoznavnosti pod-
jetja. Kljub vsemu pa še vedno velja, da je najboljša reklama zadovoljna stranka.
Danes je Mizarstvo Mrak v dograjenih prostorih, s sodobno računalniško vodeno proizvodnjo in pripravo dela ter
z ekipo desetih pridnih in zagnanih sodelavcev uspešno uveljavljeno in priznano podjetje na domačem in širšem
evropskem trgu. Gospodarstveniki pravijo, da je spanje na lovorikah lahko začetek nazadovanja in tega se v
Mizarstvu Mrak še kako zavedajo. 

Po dvajsetih letih v dograjenih prostorih

Mizarstvo Mrak je pred štirimi leti prejelo priznanje Gospodarske zbornice
Slovenije za izdelavo gugalnega konja. 

Preški župnik Franc Klopčič je blagoslovil nove prostore Mizarstva Mrak. V ozadju
moški pevski zbor župnije Preska.



Zavrh - V Cremoni v Italiji je konec okto-
bra potekala evropska razstava krav črno-bele
pasme. Pred več kot deset tisoč obiskovalci se
jih je v devetih različnih kategorijah predsta-
vilo 245. Prvič je na razstavi sodelovala tudi
Slovenija s šestimi vrhunskimi živalmi te pas-
me, ki prihajajo iz petih čred na Gorenjskem.
V Cremoni je bila tudi krava Vanja rejca To-
maža Misa iz Zavrha. Šampionka evropske
razstave za črno-belo pasmo je postala krava
iz Švice. Ta država je tudi absolutna zmago-
valka. Misova Vanja je v kategoriji krav v
drugi laktaciji, torej po drugi telitvi, v kateri
je bila konkurenca najhujša, osvojila odlično
sedmo mesto in bila s tem najbolje uvrščena
krava slovenskih rejcev. Na razstavo jo je pri-
pravljal Tomaž Mis, ml., s katerim sem se
pogovarjala po prihodu iz Italije.

Sodeč po razstavi v Cremoni, imate v va-
šem hlevu mis slovenskih krav. Kako ste jo
pripravili na razstavo?

”Priprave so bile dolgotrajne in zahtevne.
Kako se jih lotiti, sem se učil v Belgiji, kjer
smo bili en teden na izobraževanju v okviru
programa za mlade rejce. Na razstavi je pou-
darek na lepoti krave, pa tudi na njeni kvalite-
ti. Obnašati se mora drugače kot v domačem
hlevu, zato je bilo potrebne kar veliko vaje.
Stati mora pravilno, kar pomeni prva leva
noga naprej, zadnja desna nazaj, razkorak
med prednjima in zadnjima nogama mora biti
trideset centimetrov. Poleg tega je še kar ne-
kaj stvari, na katere je treba biti pozoren. Se-
veda mora biti krava tudi urejena. Preden gre
v ring, jo je potrebno obriti, s čimer dodatno
izpostavimo njene mišice, ožilje.”
Za Cremono ste izbrali Vanjo. Izstopa v
vašem hlevu?

”Izbrali smo jo že tri mesece pred tekmova-
njem. Najprej je bila pregledana in po priča-
kovanju je pregled potrdil, da je z njo vse v
redu. Stara je pet let in je ena izmed najbolj-
ših molznic v našem hlevu. V danem trenut-
ku je bila izmed 150 krav, od tega je 70 molz-
nic, najbolj primerna za na takšno razstavo,
čeprav imamo v hlevu še skoraj bolj potenci-
alne krave. Na tekmovanju je bila prvič, urje-
nje je potekalo dva meseca, tako da je bila
pripravljena na to, kar jo je čakalo v Italiji. Na

razstavo smo prišli nekaj dni pred ocenjeva-
njem, da se je privadila na novo okolje, na
množico ljudi.”

Omenili ste dvomesečne priprave. Kaj sta
delala?

”Vanja je bila dva meseca ločena od svoje
črede. Bila je v karanteni. Trikrat na teden
sem jo umival, vsakič ji prečesaval rep, da je
imela vedno bolj belega in košatega. Naučila
se je pravilne hoje, kar je najbolj pomembno.
Na prvenstvu sva pokazala, kar se je največ
dalo. Dobro se je navadila name, jaz pa na-
njo. Zelo lepo se je sprehajala. Ko smo jo pri-
peljali z razstave, smo jo dali nazaj k čredi in
to se takoj pozna. Posluša že, a je bolj trma-
sta.” 

Z uvrstitvijo ste verjetno zadovoljni?
”Zelo, sploh glede na to, da smo bili Sloven-

ci prvič na prvenstvu, in da je bil naš prora-
čun relativno majhen. Na primer Švicarji so v
to vložili več kot pol milijona evrov.” 

V čem so bile švicarske krave boljše?
”V skoraj vseh pogledih. Švicarji so na raz-

stavi prvič sodelovali leta 1996 in bili takrat v
ozadju. V teh letih so ogromno naredili na ge-
netiki, selekciji, tako da so na prvenstvo pri-
peljali same vrhunske krave. Od ostale črede
jih imajo ločene skoraj od samega začetka in
ne le dva meseca prej. Vedo, kakšen potenci-
al imajo pred seboj že po genetski plati.”

Z Vanjo ste v tem času verjetno vzposta-
vili posebno vez. Jo boste peljali še na
kakšno razstavo?

”Res sva se navadila drug na drugega. Ne
boji se me in če jo pokličem po imenu, se ta-

koj obrne. Trenutno nimam v načrtu, da bi jo
peljal še na kakšno razstavo. Če pa bo morda
organizirana v Sloveniji in če bo Vanja v for-
mi, bo v izboru. Naslednja evropska razstava
pa bo leta 2013 v Švici.”

Maja Bertoncelj, 
foto: M. B., arhiv družine Mis

Ljudje in dogodki
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Srečno 2011!

Misova lepotica na evropski razstavi
Vanja, petletna krava rejca Tomaža Misa iz Zavrha, je na evropski razstavi krav črno-bele pasme v svoji 
kategoriji osvojila sedmo mesto in bila najvišje uvrščena krava slovenskih rejcev. Na razstavo jo je dva

meseca pripravljal Tomaž Mis, ml., in med drugim se je naučila tudi pravilne hoje.

Tomaž Mis st. o uspehu njihove krave: ”Vsekakor
sem vesel, da je naša krava prva med slovenskimi,
moram pa poudariti, da smo bili tam kot ekipa. Kaj
bo ta uspeh pomenil za našo kmetijo, bo pokazala
prihodnost. Svoje delo promoviramo tudi preko
takšnih tekmovanj in morda bodo naše plemenske
živali ob prodaji lahko na tržišču dosegale višjo
ceno. Vesel sem, da je projekt za to razstavo 
prevzel sin in kravo dobro pripravil. Zadaj morajo
biti mladi, ki pripomorejo k napredku, brez katerega
ni nič.”

Tomaž Mis, ml., je kravo Vanjo na razstavo pripravljal dva meseca.
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MEDVODE, Cesta ob Sori 11, 1215
Medvode, tel.: 01/3613-300, 

GSM: 031/810 384, 051/649 640
Želimo vam tople božične praznike v krogu družine in uspehov polno leto 2011.

Ob božiču in drugih decembrskih prazničnih dneh ima zelenje prav
poseben pomen. V počivajočo naravo, prekrito s snegom prinaša sve-
žino. Dandanes se tradicija sejanja žita ob božiču spet vrača v naše do-
move. Šege o božičnem žitu so znane že več tisočletji v srednji Evropi
in tudi na bližnjem Vzhodu. Z opazovanjem njegove rasti so ugotavlja-
li, kakšna bo prihajajoča letina. Če je zrno hitro in lepo vzkalilo, je bil
to dober znak. Rosne kaplje na bilkah so pomenile žalost, suhe bilke pa
so bile dobro znamenje. Če se je pri kalitvi skupaj s klico pokazala tudi
semenska lupina, je to pomenilo, da v hišo prihaja veselje, morda celo
ženitovanje.

Danes žito sejemo kot okras v prazničnih dneh. Najbolj priljubljeni
dan za sejanje je god sv. Lucije (13. december), saj takrat sejano žito
ravno prav ozeleni do božiča. Ljudje ga sejejo tudi na god sv. Barbare
(4. december) in na Marijin praznik (8. december). Žito sejemo v plit-
ve posode ali okrasne lončke. Posejemo ga v zemljo, saj se bo tako naj-
dlje obdržalo. Nekateri ga kalijo tudi na vlažni vati ali mahu. Dobro
oskrbovano žito bo do božiča lepo ozelenelo. Če bodo bilke prebujne,
jih lahko s škarjami prikrajšamo. Božično žito običajno postavimo v
jaslice, seveda pa lahko z njim okrasimo tudi mizo ali okensko polico.
Kot okras ga postavimo v barvne lončke, ki jih okrasimo s pentljami ali
kakšnim drugim dekorativnim materialom.

Bujno zeleno božično žito bo tako, poleg božičnih zvezd, še polepša-
lo praznične dni.                                              

Rok Kogovšek

Božično žito - 
zeleni okras prazničnih dni

Danes žito sejemo kot okras v prazničnih dneh. Najbolj priljubljeni dan za sejanje je god sv. Lucije 
(13. december), saj takrat sejano žito ravno prav ozeleni do božiča.
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Osemenjevalni center Preska
Cesta v Bonovec 1, 
1215 Medvode
Tel.: (01) 361 12 66, 
faks: (01) 361 37 28
E-pošta:osemenjevalni.center.preska@siol.net
www.ocpreska.lj.kgzs.si

Zadovoljiti zahteve odjemalcev ali celo prese-
či njihova pričakovanja je vodilo Osemenje-
valnega centra Preska. V poslovanje vnaša-
mo izboljšave, s tem pa smo se pridružili klu-
bu modernih podjetij z modernim načinom
poslovanja, kjer osredotočenost na odjemalca
in skrb za zaposlene igra glavno vlogo. 
Če bodo zadovoljni rejci, ki pri reprodukciji
svojih čred uporabljajo seme bikov, proizve-
deno na Osemenjevalnem centru Preska,
bomo zadovoljni tudi mi.

V upanju, da bomo uspešno sodelovali tudi v
prihodnje, vsem svojim odjemalcem in vsem
bralcem želimo veliko uspehov v prihajajo-
čem letu.

Jožica KONJAR s.p.
Škofjeloška c. 29/a, Medvode

tel.: 01/3613 516
Božični zvonovi lepo naj zvenijo, 
v našem imenu vam srečo želijo.

Vse lepo v novem letu!
ZALA, LIDIJA in URŠA

cvetje - aranžmaji - lončnice - venci

Sp. Pirniče 42, 1215 Medvode, GSM: 031/230-347 Primož,
041/506-584 Vinko, 031/763-971 Sanja

www.okolica-bilban.si, info@okolica-bilban.si

● Načrtovanje in urejanje vrtov, parkov in poslovnih objektov ● Urejanje dvorišč,
parkirišč ter ostalih cestišč ● Vzgoja in prodaja okrasnih rastlin ● Vzdrževanje 

vrtov, poslovnih objektov, parkov in ostalih zelenih športnih in rekreacijskih površin
● Montaža vrtnih ograj ● Strojne usluge in storitve z gradbeno mehanizacijo.

NOVO, NOVO, NOVO - Prodaja ter montaža dvoriščnih vrat

Srečno v letu 2011!

Slikovna uganka

Kako dobro poznamo 
našo deželo?

Spet je leto naokoli in pred nami je
božično-novoletni čas, čas praznovanj, želja,
a žal tudi osamljenosti. Naj vam mine tako,
da se ga boste radi spominjali. In zdaj vas
sprašujem, kje so me nosile noge, da sem na-
redil ta posnetek in kaj je na sliki? Odgovore
pošljite do konca januarja 2011 na naš naslov
Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4, 4000
Kranj, s pripisom ”za Sotočje”. En pravilen
odgovor bomo izžrebali in ga nagradili.

V novembrski številki Sotočja pa sem vas
spraševal, na katerem delu je vasica na
zgornji sliki. Spraševal sem vas tudi po nje-
nem imenu, po imenu zavetnika cerkvice ter
po slogu, v katerem je cerkvica zgrajena. Gre
za vasico Moše na skrajnem severnem do se-
verozahodnem delu občine. Cerkvica sv. Mi-
haela je kulturni spomenik in je bila zgraje-
na v psevdogotskem slogu. Nagrado prejme
Ivan Bonča iz Moš. Čestitamo! Nagrado
vam bomo poslali po pošti.

Jože Praprotnik, avtor slikovne uganke

Hraše - Anica Božič iz Hraš doma goji
limone, ki ji dobro obrodijo. Poleti jih ima zu-
naj, čez zimo pa v rastlinjaku, kjer je dovolj
svetlo in toplo. ”Limone imam že več kot
trideset let. Ko je bil še mož živ, sva zanje skr-
bela skupaj, sedaj pa je to samo moja skrb.
Imela sem tudi že čez štirideset sadik, trenut-
no pa jih je okrog dvajset. Zunaj so nekje od
marca, aprila, pa do prve slane,” je povedala
Anica Božič.

Kot pravi, je letošnja letina dobra: ”Limon je
letos kar veliko. Na največji sadiki jih je okrog

štirideset. Nekaj jih sproti poberem, največ pa
jih bo zrelih januarja, februarja.” Da tako do-
bro rastejo in obrodijo, jih je seveda treba ne-
govati. ”Dela je vedno precej. Poleti, ko je
vroče, jih moram skoraj vsak dan zalivati,
pozimi pa malce manj. Treba pa je paziti, da
se ne izsušijo in da ne dobijo kakšne bolezni.
So povsem naravne, nič škropljene. Je pa z
njimi tako kot z rožicami: bolj kot jih neguješ,
več jih imaš,” še pravi Božičeva, ki ima tako
doma vedno sveže limone.

M. B. 

Limone bogato obrodile
Anica Božič limone goji že več kot trideset let. Letos so znova dobro obrodile.





Šport in rekreacija, oglasi

S O T O Č J E - 37

Topol - Akcija kolesarskega kluba Medvode 60 vzponov na Katarino
se je letos odvila desetič. V njej se je od prvega marca do konca okto-
bra s strmim klancem merilo 132 kolesarjev, ki so skupaj opravili 5955
vzponov. Najbolj vztrajen moški se je do gostišča na Vihri povzpel 217-
krat, najbolj vztrajna ženska pa 101-krat.

Ko so se v kolesarskem klubu Medvode pred desetletjem odločili za-
četi z akcijo, si niso predstavljali, da se bo med rekreativnimi kolesarji
tako dobro prijela. Kot v prejšnjih letih je tudi letos število udeležencev
ostalo blizu številke 130, v akciji pa so sodelovali kolesarji vseh starosti.
Jože Gaber, dolgoletni član KK Medvode, sicer doma iz Pungerta pri
Škofji Loki, je svoj lanski dosežek, ko je tudi prejel pokal za najboljše-
ga udeleženca akcije, izboljšal za 14 vzponov. Slabo vreme mu ne
prepreči vožnje s kolesom, saj je v celotnem trajanju akcije obisk
Katarine izpustil le 45-krat, ker se več kot enkrat na dan nanjo ni
povzpel. Prihodnje leto namerava svoj dosežek še popraviti. ”Če bom
zdrav, računam na kaj več. S kolesom se bom gotovo vozil, zato bo
število vzponov odvisno le od zdravja,” pravi nekdanji gorski tekač,
danes pa pozimi predan pohodnik, ki ga ta čas lahko srečate na poteh
na Osolnik, Tošč ali Grmado. Maja Zajec iz Valburge se je na Katari-
no povzpela 101-krat in zato prejela pokal za najboljšo žensko
udeleženko akcije. ”Na Katarino se podam iz različnih smeri, da ne
postane dolgčas. Vozim se tako z gorskim kot cestnim kolesom, nanju
pa sedem za sprostitev. Na kolo grem, kadar imam čas, če ga nimam,
si ga pa najdem,” je nekaj o svoji športni strasti razkrila mlada kole-
sarka. Ivanka Kalan s Spodnje Senice je tudi letos postala najstarejša
udeleženka akcije s 60 vzponi, Blaž Geč pa z 72 vzponi najstarejši
udeleženec. Trdoživi Ljubljančan šteje 77 pomladi. Najmlajši

udeleženec je 14-letni Timotej Bečan iz Žlebov, ki je zbral 60
vzponov.

Akcija 60 vzponov na Katarino bo v nespremenjeni obliki potekala
tudi v novem letu. Vzpone, ki bodo šteli v statistiko enajste izvedbe,
boste lahko začeli zbirati že čez dobra dva meseca. Peter Košenina

Katarina priljubljena kolesarska točka
Jubilejna deseta akcija 60 vzponov na Katarino se je s podelitvijo pokalov najboljšim 

zaključila sredi novembra.

Maja Zajec, Ivanka Kalan, Jože Gaber in Blaž Geč (z leve) so se pred objektiv
postavili skupaj z Andrejem Hauptmanom, nekdanjim profesionalnim kolesarjem, ki
jim je tudi podelil pokale. 



Ljubljana - Sezona svetovnega pokala v de-
skanju na snegu se bo nadaljevala danes, 10.
decembra, ko bo v Limone Piemonteju v Itali-
ji paralelni veleslalom. Od uvodne tekme v
dvorani v Landgraafu, na kateri je bil Flander
odličen četrti, sta minila skorajda dva meseca,
v tem času pa je deskar iz Dragočajne skušal
odpraviti še zadnje pomanjkljivosti. Pred nada-
ljevanjem sezone je na novinarski konferenci
26. novembra predstavil svojo ekipo, s katero
se je podal na samostojno pot. 

Zakaj ste se odločil za samostojno pot?
”K temu so botrovale razmere na Odboru za

deskanje. Reprezentanca še avgusta ni bila
vzpostavljena. Fantje v reprezentanci so si po-
tem postavili ekipo, ki je v skladu z njihovimi
finančnimi zmožnostmi. Jaz se v tem koncep-
tu ne vidim in v dani situaciji mi ni preostalo
drugega, kot podati se na samostojno pot, kar
mi daje novo motivacijo. To je pot, s katero
sem se spogledoval že nekaj let, a se zanjo ni-
sem odločil predvsem zaradi slabih izkušenj,
ki sem jih imel pred leti, ko takratni svetovni
prvak Dejan Košir ni želel sodelovati v ekipi in
s tem ni pomagal mlajšim, da bi se prebili v
ospredje. Prav zaradi tega se v preteklosti za to
nisem odločil, saj sem si želel slovensko alp-
sko deskarsko reprezentanco pripeljati na ra-
ven, na kateri je danes. Prepričan sem, da bodo
tudi drugim fantom uspevali dobri rezultati.”

Kdo je v vaši ekipi?
”Delam večinoma s Slovenci. Dragan Bosnič

ostaja kondicijski trener, veliko svetuje tudi
glede potovanj, načina pristopa k tekmova-
njem, Boštjan Vabšek je serviser in skrbi za
celotno logistiko ekipe, kar se tiče strokovnosti
na snegu, pa sem se odločil biti nekoliko flek-
sibilen. Sodelujem praktično z vsemi trenerji, s
katerimi sem sodeloval na moji dosedanji
športni poti.”

V zadnjem času ste kar nekaj treninga
opravili s kanadsko reprezentanco?

”Do 21. novembra sem z njimi treniral v Ko-
loradu, v Copper Mountainu, kjer so bili pogo-
ji odlični in naredili smo nekaj zares dobrih
treningov. Te priprave so bile ključnega pome-
na za grajenje forme, kar mislim, da mi je
uspelo. S kanadsko ekipo bom znova treniral
januarja. Opravili bomo dva tedna treningov v
Evropi.”

Spremembe so tudi pri vaši opremi. Kakš-
ne? 

”Pred olimpijskimi igrami je bilo veliko na-
rejenega v smeri, da bi se bolje počutil v sla-
bem vremenu, da bi lahko dal maksimum, nič
pa nismo naredili v smeri opreme ob slabih po-
gojih. Takrat je bilo za to premalo časa. Sedaj
pa sem se odločil zamenjati opremo v velesla-
lomu. Gre za novo ploščo, ki pride pod vezmi.
Je koncept J. J. Andersona, ki je z njo zmagal
na olimpijskih igrah. Ploščo nadgrajujem.
Merjenja kažejo na zelo pozitivne spremembe,

tudi po luknjah peljem dosti bolje. Mislim, da
bi to lahko dalo piko na i. Slabe razmere bodo
zame sicer še vedno velik problem, upam pa,
da se bom z njimi dobro boril.”

Ste tudi letos poletni trening opravil na va-
lovih?

”Seveda. Poletne mesece vedno izkoristim za
”windsurfing” na visokih valovih, tudi za ”ki-
tesurfing”. To je najboljši možni trening za se-
zono deskanja na snegu. To je dejstvo in to so
v preteklosti potrdili tudi rezultati. Tega kon-
cepta ne gre spreminjati. Je pa res, da lahko
pride do zapletov, kot je bilo to letos, ko sem
avgusta zbolel. Gotove diagnoze mi niso posta-
vili, najbližja je bila mononukleoza, kar bi lah-
ko pomenilo tudi pol leta počitka, tako da sem
jo kar dobro odnesel. Sem pa zaradi tega mo-
ral izpustiti skoraj en mesec priprav. Trenutno
je v redu, ob ekstremnih naporih pa še vedno
čutim težave z bezgavkami. Ne glede na to, kar
se mi je zgodilo letos, v prihodnje priprav v
tropskih krajih ne bom izpuščal. Moje življenje
je vezano na valove, ki pa so tam.”

Boste letošnjo zimo kaj več trenirali
doma?

”Želim si čim več treninga narediti v Slove-
niji. V preteklosti je bilo preveč potovanj.
Zame bi bilo optimalno, da bi zjutraj treniral
na Krvavcu, ki je moje domače smučišče, po-
poldne v Medvodah v dvorani, počival in spal
pa bi v domači postelji.”

Kakšni so rezultatski cilji?
”Na tekmah svetovnega pokala bi si želel

vsaj ponovitve lanske sezone. Četrto mesto v

skupnem seštevku je vrhunski rezultat in ga bo
težko ponoviti. Prvi cilj pa je seveda svetovno
prvenstvo, ki bo januarja v La Molini v Špani-
ji. Španija mi zelo ustreza in upam, da bom na-
stopil dobro.”

Kako uspešna mora biti sezona, da boste
lahko nadaljevali na samostojni poti?

”Letošnja sezona je zaenkrat pokrita 80-
odstotno, tako da moramo paziti pri stroških.
Na pripravah v Koloradu sem bil sam in kori-
stil kanadski servis. Sezono sem začel z vrhun-
skim rezultatom, tako da niti ne razmišljam o
tem, da mi ne bi uspelo. Računam, da bom čim
prej izpolnil šampionski razred, potem pa pri-
čakujem, da bo predsednik smučarske zveze
dodatno podprl ta koncept, da bomo lahko v
naslednjih sezonah normalno delali.”

Nekaj moči ste usmerili tudi v nov projekt,
Športno akademijo Roka Flandra.

”Ustanovil sem jo zato, ker želim svoje iz-
kušnje prenesti na mlajše. Delali naj bi to, kar
sem jaz pogrešal na svoji športni poti. Cilj je
promocija zdravega in intenzivnega športnega
življenja v tesni povezavi z naravo, glavna
zvrst pa bo deskanje na snegu, poleg tega pa
tudi windsurfing, kitesurfing in gorsko kole-
sarstvo. Pripravili bomo več programov, ki
bodo namenjeni otrokom in mladini od 9. do
19. leta starosti. Pod mojim vodstvom jih bodo
pripravili in izvajali strokovni sodelavci in pe-
dagogi akademije. Več informacij je objavlje-
nih na spletni strani www.sarf.si.” 

Maja Bertoncelj 
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Flander na samostojni poti
Deskar na snegu Rok Flander se je poleti odločil za samostojno pot. Vadi pod vodstvom svoje ekipe, ki jo je

predstavil konec novembra. Kot pravi, si med sezono želi čim več treninga narediti v domačem okolju:
dopoldne na snegu na Krvavcu, popoldne v dvorani v Medvodah, spanje pa v domači postelji.

Na predstavitvi nove ekipe so bili prisotni (od leve): Samo Štante, predsednik odbora za deskanje na snegu,
Dragan Bosnič, kondicijski trener, Rok Flander in Boštjan Vabšek, ki je v Flandrovi ekipi zadolžen za servis 
in logistiko.
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FRIZERSKI ATELJE CREA3V

TINA DREŠAR S.P.
DONOVA CESTA 2, 1215 MEDVODE
TEL.: 01/361 52 90
GSM: 041 571 957

DELOVNI ČAS: PON. - PET. 7.00 - 19.00
SOB. 7.00 - 12.00

želi vsem strankam 
vesele božične praznike 
in srečno v novem letu!

Medvode - Izidor Šušteršič je na uvodni
tekmi svetovnega pokala v deskanju na snegu
v dvorani v Landgraafu na Nizozemskem, ki
je bila 10. oktobra, v paralelnem slalomu
osvojil 31. mesto. Ne glede na to, je 33-letni
deskar iz Seničice, ki je bil v svetovnem po-
kalu doslej najvišje na četrtem mestu, lani je
bil dvakrat šesti, v skupnem seštevku pa kon-
čal na 16. mestu, pred nadaljevanjem sezone
optimističen. Je član A-ekipe. Trenira pod
vodstvom Petra Kotnika, ki je po treh letih
znova postal odgovorni trener za alpske disci-
pline deskanja, za servis skrbi Dejan Lotrič, v
ekipi pa so poleg Šušteršiča še Žan Košir,
Jure Hafner, Jernej Demšar in Glorija Kotnik.
Roka, Flander in Marguč, se pripravljata s
svojima ekipama. S Šušteršičem sem se po-
govarjala pretekli konec tedna med njegovim
treningom na tekaških smučeh na Bonovcu. 

Od uvodne tekme v sezoni sta minila že
skoraj dva meseca. Kako ste izkoristili ta
čas?

”Kamor koli smo prišli, je snežilo, tako da z
vremenom in razmerami res nismo imeli sreče.
To je pomenilo, da smo več ali manj trenirali
po mehkem terenu, po luknjah, v netekmoval-
nih razmerah. Smo se pa borili in menim, da
smo naredili najbolje, kar smo lahko. Največ
časa smo trenirali na Molltalu in Kaunertalu.
Upam, da nam pred tekmo uspe narediti še
kakšen dober trening na trdi podlagi, da sploh
vidimo, če še znamo deskati.” 

Na treningih nimate primerjave s Flan-
drom, ki je šel na svoje. 

”Škoda, ker nismo skupaj, a tako se je iztek-
lo. To je stvar odbora, našega vodstva, ki ga ne
morem pohvaliti. Za Flandra je samostojna pot
v redu, mi pa smo ubrali pot, ki smo jo, glede
na finančne možnosti, lahko. Skupaj nas je os-
talo pet, tako da na treningih imamo primerja-
vo. Tudi FIS tekme so pokazale, da smo
zraven, tako da se pred nadaljevanjem sezone
nimamo česar bati.”

Kakšni so cilji?
”V vsako tekmo je treba iti s ciljem na najviš-

ja mesta. Rad tekmujem in vsaka tekma mi je
velik izziv. Najbolj me zadovolji dobra vožnja,
ki ponavadi prinese tudi dober rezultat. Vrhunec
sezone bo seveda svetovno prvenstvo.”

Ste tudi vi naredili kaj sprememb pri
opremi?

”Spreminjal nisem ničesar. Veliko deskarjev
se je odločilo za novo ploščo. Sploh je nisem
testiral. Menim, da mi niti ne bi ustrezala.
Naslednje tri tekme bom odpeljal še brez te
nove plošče. Če bom videl, da nisem
konkurenčen, bom enostavno moral narediti to
spremembo. Kot sem videl, se je na mehkem
snegu pokazala kot zelo dobra.”

Imate, kar se financ tiče, sezono pokrito?
”Z denarjem, ki ga dobim od odbora za

deskanje, še zdaleč ne morem pokriti stroškov.
Osebne sponzorje pa je težko dobiti. Rajši ne

pomislim, koliko bo stala sezona. Kot zgleda,
bom večino stroškov moral kriti sam. Denar
delijo glede na status, ki ga imaš. Jaz sem
športnik državnega razreda. Ne glede na to,
sem se odločil, da bom letos še tekmoval, ker
se še čutim sposobnega doseganja dobrih
rezultatov. Zato sem tudi poleti veliko treni-
ral.” 

Ne boste zraven do olimpijskih iger 2014,
do Sočija?

”Vsi pravijo, da bom. (smeh) Zaradi razmer,
ki jih imamo, imam včasih res že vsega dovolj.
Dobro pa je, da se to zgodi nekajkrat na leto in
da se potem vedno znova poberem. Če bi se
dalo, da bi bile stvari urejene, bi deskal do kon-
ca. (smeh) Zavedam pa se, da moram tudi že
malce paziti na zdravje. Nisem več ravno
mlad, nevarnost poškodbe pa je na vsakem
treningu.”

Maja Bertoncelj

Trenirali v netekmovalnih razmerah
Izidor Šušteršič je kljub slabšim pogojem za trening v zadnjih tednih optimističen pred nadaljevanjem 
sezone svetovnega pokala v deskanju na snegu. O morebitnih spremembah pri opremi se bo odločil po 

prihodnjih treh tekmah.

Izidor Šušteršič se je na nadaljevanje sezone pripravljal tudi na tekaških smučeh.

Prezimili bodo 
na osmem mestu

Medvode - S tekmami 13. kroga se je sre-
di novembra končal jesenski del tekmovanja
v regionalni ljubljanski nogometni ligi LE-
GEA, v kateri igrajo tudi nogometaši NK
Jezero Medvode. Med štirinajstimi ekipami
so na lestvici na osmem mestu. Zbrali so
dvajset točk in imajo šest zmag, pet porazov
in dva neodločena izida. Na lestvici z 29
točkami vodi Svoboda Ljubljana, druga je
Kolpa (25 točk), tretja pa Jevnica (22 točk).
Ekipe so zelo izenačene, zato se na nogo-
metnih zelenicah regionalne ljubljanske lige
obeta zanimiva pomlad.  M. B. 
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HALO telefon: 
041/ 629 777, 041/ 628 777

IN DOSTAVA HRANE NA DOM

■

Pizze razvažamo: pon. - pet: 10.00 - 22.00, sob., ned.: 12.00 - 22.00

Pri razvozu pijača GRATIS! AV
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Finžgarjeva 18, Medvode

■   pizze
 ■   teste

nine

■   solat
e ■   sladi

ce ...

Pizze 
iz kru

šne p
eči!

ODSLE
J TUD

I MALICE

Vesele 
božične in 
novoletne 
praznike 

ter srečno 
novo leto
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d.o.o.

Vsako potovanje ima
svojo zgodbo ...

Zapišimo jo tudi 
v leto 2011!

Srečno!

Vilma in Maja
TURISTIČNA AGENCIJA
Zbiljska c. 8, Medvode (PRI OKREPČEVALNICI STAN)
GSM: 041 340 255

MEDVODE, DONOVA CESTA 2 (TITANIK) , telefon: 01/361 10 24

PIROTEHNIKA 

Golo Brdo 9, 1215 Medvode, tel.: 01 3 612 795

čet., pet., sob.: od 12h do 21h

ned., prazniki.: od 10h do 20h

SREČNO 
2011

Zavrh - Jani Trček je eden naj-
bolj izkušenih slovenskih dirkačev,
ki z avtomobili tekmuje že skoraj
tri desetletja. Leta 1996 je postal
državni prvak, kmalu nato pa kon-
čal kariero. Po desetih letih pokoja
si je premislil in pred nekaj leti
spet sedel za volan dirkalnika. Le-
tošnjo sezono je z Mitsubishijevim
lancerjem končal na tretjem mestu
v generalni razvrstitvi prvenstva.

V letošnji sezoni je imel Trček
glavna konkurenta v Aleksu Humar-
ju, ki je dirkal s Subarujevo imprezo
in zmagal na vseh šestih relijih sezo-
ne, in Roku Turku, ki je zadnji dve
dirki odpeljal s peugeotom razreda
S2000. Dirkalniki razreda S2000 so
precej zmogljivejši od avtomobila
razreda N, s katerim sta dirkala Hu-
mar in Trček. Turku z boljšim avtom
ni uspelo zmagati v prvenstvu, je pa
zato na zadnjih dveh dirkah nabral
več točk od Trčka in osvojil drugo
mesto. Humar je bil na koncu daleč
pred obema. ”Za volanom subaruja

je sedel mlad, hiter in zelo dober
voznik, ki je sezono odpeljal odlič-
no, zato mu lahko le čestitam,” je
Jani Trček športno priznal premoč
Aleksa Humarja. S sovoznikom
Mitjem Česnjem sta dve od šestih
dirk končala na drugem mestu, en-
krat pa sta odstopila. 

Gospodarsko krizo dirkači, ki
dirkajo z dragimi avtomobili naj-
višjih razredov, krepko občutijo, a
jim jo je letos poglobila še zveza s
spremembo pravil. V preteklih le-
tih so dirkali z bioetanolom, ki je
cenejši od navadnega bencina,
vendar ima avto z njim veliko več-
jo moč. Letos so pravila določila
le uporabo navadnega ali dirkal-
nega bencina. Prvega je Trčkova
ekipa uporabila na prvi dirki sezo-
ne in imela zaradi njega 60 konj-
skih moči manj. Dirkalni bencin
se po moči lahko primerja z bio-
etanolom, po ceni pa nikakor ne,
saj liter stane nič manj kot devet
evrov. ”Zveza bi se v teh časih

lahko obnašala bolj racionalno.
Resda je dirkalni bencin predpisa-
la Mednarodna avtomobilistična
zveza FIA, vendar je na primer
Avstrija tudi njena članica, pa tam
dirkači še vedno lahko dirkajo z
bioetanolom. Šport je v zatonu, pa
ne zaradi recesije, ampak zaradi
čudnih odločitev zveze,” se s poli-

tiko slovenske krovne organizacije
ne strinja Trček.

Jani Trček v prihodnji sezoni za
volanom mitsubishija ne bo več se-
del, saj se podaja v manj napet svet
dirkanja s starodobniki, kjer bo su-
kal volan štiri desetletja starega
porscheja 911. Peter Košenina,
foto: arhiv RD Beja Šport

V prihodnji sezoni v starodobniku
Jani Trček je drugo mesto v prvenstvu v reliju izgubil na zadnjih dveh dirkah sezone, 

ker se je tekmec presedel v boljši avto. 

Jani Trček in Mitja Česenj sta osvojila tretje mesto v slovenskem prvenstvu. 
Mitsubishijev lancer devete generacije ostaja v reli društvu Beja Šport, Jani Trček
pa z njim ne bo več dirkal. 
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Poleg pestre ponudbe 
so na voljo še:

● domači suhomesnati izdelki 
kmetije Žunar

● domači mlečni, sirni izdelki 
kmetije Na Ravan

● domače kislo zelje in repa 
kmetije Škerl

● domača jajca in testenine 
kmetije Matiček

Vse to pa lahko zalijemo 
z dobrimi domačimi vini:

● vipavska vinska klet Rondič
● dolenjska vinska klet 

Urško - cviček
● kraška vinska klet Rebula 

- teran

Odprto: pon. - pet.: 8 - 20 h
Sobote: 7.30 - 18 h

Nedelje, prazniki: 8 - 12 h

SREČNOSREČNO NOVONOVO LETO!LETO!
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Kristina & Jani KOZJEK
Trnovec 9, 1215 Medvode

tel.: 01 361 11 42, gsm: 041 73 12 63

● SOBOTNA IN NEDELJSKA KOSILA
● DOMAČE JEDI TUDI PO NAROČILU
● VELIK IZBOR DOMAČIH SLADIC

DELOVNI ČAS:
od torka do petka
od 12. do 22. ure,
sobota in nedelja od
9. do 22. ure

VESEL BOŽIČ IN SREČNO NOVO LETO!

ZAHVALJUJEMO 
SE ZA OBISK 

TER VAM ŽELIMO
SREČNO NOVO

LETO 

GOSTILNA 
BENCAK 

IN TRAFIKA 
3DVA
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Tiskarna Pleško 
tiskarna · grafi ~ni studio · knjigoveznica

www.tiskarna.net · info@tiskarna.net
Barletova 4, 1215 Medvode, Slovenija 

Tel.: +386 1 36 25 200; Fax: +386 1 36 25 222

40-letna 

tradicija

Za vas izdelamo po naro~ilu:
knjige, brošure, revije, koledarje, plakate, 

letake, vizitke, mape, zloženke, vabila, 
kataloge, kuverte, bloke, dopise ...

Sodobnost, Odtisnjena 
za Prihodnost!
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Medvode - Za Urošem Papežem je izjemno
uspešna sezona. S sovoznikom Klemenom
Zobavnikom je osvojil naslov pokalnega
zmagovalca v diviziji III skupine N do 2000
kubičnih centimetrov, tretje mesto v državnem
prvenstvu divizije II, sezono pa sta končala
tudi na šestem mestu v generalni razvrstitvi
slovenskega prvenstva.

Z Renaultovim cliom sta v svoji skupini sla-
vila na treh od šestih dirk, po enkrat sta bila
druga in tretja, enkrat pa sta zaradi diskvali-
fikacije končala brez točk. ”Sezono sva odpel-
jala odlično. S konstantno hitrimi vožnjami in
majhnim številom tehničnih okvar sem zelo
zadovoljen. Brez diskvalifikacije na dirki v
Mariboru bi sezono končala na četrtem mestu
v generalni razvrstitvi, saj bi tudi tam zma-
gala,” je s prikazanim zadovoljen Uroš Papež.
Lani je še dirkal z najnovejšim cliom, ki pa
zaradi majhnega števila dovoljenih sprememb
ni bil konkurenčen. Avto, s katerim je dirkal
letos, je sicer generacijo starejši, a ga je dovol-
jeno predelati v precej boljši dirkalnik, zato je
poleg peugeota 206 najbolj konkurenčen
dirkalnik skupine. 

Ker državno prvenstvo za avtomobile njunega
razreda ni bilo razpisano, sta bila Papež in
Zobavnik prisiljena nastopati v diviziji II z av-
tomobili razreda A, ki so močnejši od
dirkalnikov skupine N. ”V prihodnji sezoni naj
bi spet bilo razpisano prvenstvo naše skupine, v
katerem naj bi nastopalo pet ali šest dirkačev,
zato pričakujem lepe boje,” je pred novo se-
zono v istem avtu optimističen Papež, ki je po
koncu sezone že razmišljal o prodaji dirkalnika. 

Pred tednom dni se je posadka Papež-
Zobavnik prijavila na sloviti rally Monte Car-
lo, ki je na cestah okrog te kneževine na spore-
du vsako leto januarja. Čez dober mesec dni
bodo tam pripravili jubilejno, stoto dirko, ki bo
posebna po tem, da zanjo ne bo treba plačati
startnine, kot je to običaj. Seveda je zanimanje
zanjo zaradi tega veliko večje kot sicer, zato
bodo organizatorji izmed prijavljenih izbrali le
sto posadk, ki bodo lahko nastopile. V prihod-
njih nekaj tednih bosta Uroš in Klemen držala
pesti in upala, da se jima nasmehne sreča, ki bi
jima omogočila nastop na verjetno najbolj
znani dirki na svetu. 

Peter Košenina, foto: Tone Brdnik

Za Urošem izjemna sezona

Posadka Uroš Papež - Klemen Zobavnik je letos trikrat zmagala, po enkrat pa je bila druga in tretja.

Do konca leta še dve tekmi
Medvode - V 1. B slovenski košarkarski

ligi za moške je bilo odigranih 11 krogov.
Košarkarji ekipe Tinex Medvode so trenut-
no na lestvici s 15 točkami na devetem me-
stu. Imajo štiri zmage in sedem porazov. V
vodstvu je Rogaška z 21 točkami, Šenčur
CP Kranj, Splošna plovba Portorož in Liti-
ja imajo točko manj. Tinex Medvode bodo
v 12. krogu 11. decembra gostovale v Liti-
ji, v 13. krogu, zadnjem v letu 2010, pa
bodo 18. decembra doma skušali premaga-
ti Avantgard Radovljico. Leto bodo torej
zaključili v domači dvorani, prav tako pa
bodo doma začeli tudi novega. V 14. krogu
bodo 8. januarja v Športni dvorani Medvo-
de gostili Slovenske Konjice. M. B.

Športna dvorana premajhna
za košarkarsko prvenstvo

Medvode - V nedeljo, 5. decembra, je v
Münchnu v Nemčiji padla odločitev o or-
ganizatorju evropskega prvenstva v košar-
ki leta 2013. Edina kandidatka je bila
Slovenija in na zasedanju Izvršnega odbo-
ra FIBA Europe tudi prejela organizacijo
evropskega prvenstva, ki bo potekalo po-
leti leta 2013. V zadnjih dneh je veliko
govora o možnih dvoranah, kjer bi
potekale tekme. Imajo kaj možnosti tudi
Medvode s Športno dvorano Medvode, ki
sodi med večje novejše športne objekte v
Sloveniji? Odgovor je jasen. Kot je pojas-
nil Matej Avanzo, direktor reprezentanc
pri Košarkarski zvezi Slovenije, je med-
voška dvorana za tekme evropskega
košarkarskega prvenstva premajhna. Urad-
ni kriterij za velikost dvoran, ki bodo gos-
tile predtekmovanja, je pet tisoč sedežev,
medvoška jih ima pol manj. Edino
možnost, da bi katero izmed štirih predtek-
movalnih skupin gostila Gorenjska, imajo
Jesenice z dvorano Podmežakla. Končna
odločitev o dvoranah naj bi padla v roku
treh mesecev.  Sašo Bratuš, direktor Zavo-
da za šport in prireditve Medvode, je dejal,
da bodo v Medvode poskušali dobiti
kakšen trening ali trening tekmo: ”Za ta
namen pa bi bilo potrebno dodatno pri-
lagoditi in opremiti dvorano, predvsem s
talnimi koši, novimi semaforji...” M. B.

Fo
to

: M
at

ic
 Z

or
m

an



Avto

44 - S O T O Č J E

ČREŠNIK, d.o.o., MEDVODE,
Spodnja Senica 20, Medvode
TRGOVINA IN SALON: tel.: 01/ 361 22 55, 01/ 361 22 50

Sreče, zdravja 
in veselja, 
naj izpolni 
se vsaka želja.
Poslovnih uspehov
v polni meri, 
v novem letu 2011
naj se vam zgodi,
vse to vam  želi

Sreče, zdravja 
in veselja, 
naj izpolni 
se vsaka želja.
Poslovnih uspehov
v polni meri, 
v novem letu 2011
naj se vam zgodi,
vse to vam  želi

www.cresnik.si    Tel: 051/ 612-888
Prodaja in odkup vozil!

AVTOELEKTRIKA IN AVTOMEHANIKA

■ Priprava vozila za zimo
■ Splošni servis vozil
■ Diagnostika vseh tipov

vozil!
■ Servis klimatskih

naprav!

Tel.: 01/36-11-279
GSM: 041/56-83-53

Sp. Senica 19c, 1215 Medvode
e-pošta: avto.jamnik@siol.net

d.o.o.

Srečno in varno
vožnjo 2011

AVTOMEHANIKA BORUT JAKŠE, s.p.
Vikrče 23 c, 1211 Ljubljana - Šmartno, 

tel.: 01 511 00 44, e-pošta: borut-jakse@siol.net

V PRIHAJAJOČEM LETU VAM ŽELIMO 
VARNO IN SREČNO POT!

VW
SEAT
AUDI

ŠKODA

NOVONOVO

Južnokorejska Kia namerava prihodnje leto
zamenjati svoj najmanjši model Picanto. Za
vznemirjanje javnosti so za začetek pokazali
le dizajnerske risbe povsem novega mestnega
malčka, ki naj bi s svojo zunanjostjo samoza-
vestno izstopal iz množice tekmecev. Novi Pi-
canto je nastajal v Kiienem evropskem obli-
kovalskem centru v Frankfurtu pod taktirko

glavnega oblikovalca Petra Schreyerja. Prvič
bodo avtomobil uradno predstavili javnosti na
spomladanskem avtomobilskem salonu v Že-
nevi, kmalu zatem pa naj bi ga začeli tudi
prodajati na večini evropskih trgov. Tovarna
zaenkrat še ni razkrila nobenih tehničnih po-
datkov. 

Matjaž Gregorič

Kia prikazuje skice novega Picanta
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◆ prodaja in odkup 
rabljenih vozil

◆ vozila z garancijo
◆ prepisi vozil
◆ zavarovanje vozil

Gorenjska c. 12, 
Medvode
Tel./fax: 01/36-11-601
GSM: 041/330 578
www.avtomedvode.com

OR
SE

Y,
 d

.o
.o

.,
 H

af
ne

rj
ev

o 
na

s.
 2

9,
 Š

ko
fj

a 
Lo

ka

VESEL BOŽIČ IN SREČNO NOVO LETO!

AVTOSERVIS
Primož Ločniškar, s. p., 
Zbilje 47, Medvode

Tel.: 031/336 822

Vzdrževanje in popravilo vozil
Premontaža in centriranje pnevmatik
Vesele praznike in srečno vožnjo v letu 2011!
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POOBLAŠČENI PRODAJALEC
IN SERVISER VOZIL

AVTO LUŠINA d.o.o.
GOSTEČE 8, 
4220 ŠKOFJA LOKA
tel.: 04 50 22 000
e-pošta: prodaja@avto-lusina.si

www.avto-lusina.si

SREČNO 2011

Zbilje 4a, 1215 Medvode
tel.: 01 361 34 55, 361 41 87, gsm: 041 944 087

LAKIRANJE V KOMORI
Polin - Italija

STANDOX AVTOLAKI

Marko Banič s.p.

SREČNO 2011!

Novi Ford Focus 
že v proizvodnji

Serijska proizvodnja najnovejšega Forda Focusa, ki velja za prvi For-
dov globalni model, se je v Fordovi tovarni Saarlouis v Nemčiji že za-
čela. Izdelovali bodo vse tri karoserijske različice, štiri-, in petvratno
ter kombijevsko. Proizvodnja športnega modela ST bo dodana v za-
četku 2012. Vpeljava proizvodnje novega Focusa poteka tudi v Fordovi
tovarni v Michiganu v ZDA. Sredi leta 2011 se bo proizvodnja Focusa
razširila še v St. Petersburgu v Rusiji, kjer bodo prav tako izdelovali
vse tri različice. Nadalje bo v letu 2012 proizvodnja stekla v tovarni
Chongqing na Kitajskem in v Rayongu na Tajskem.

Z več kot 6.500 zaposlenimi in investicijo, ki je znašala več kot 3
milijarde evrov, sta potekali zadnja posodobitev in modernizacija For-
dove tovarne Saarlouis, ki velja za vodilno v evropski avtomobilski in-
dustriji. Na dan lahko v treh izmenah izdelajo 1.850 vozil.  M. G.
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Novost: LOFT sistem 
zasteklitve brez okvirjev
ACTUAL vrhunska okna, vrata in senčila (PVC, les, alu).

Loft ALU sistem izredno velike fiksne zasteklitve z minimalnimi
ALU robovi ali brez njih, možni so vogalni spoji steklo-steklo
brez vmesnih pokončnih stebričkov v kombinaciji z les-ALU in
PVC-ALU okni in vrati, ki se odpirajo, zelo primerno za moderne
novogradnje in pasivne hiše! Vsa naša okna in vrata imajo cer-
tifikate o toplotni prevodnosti celega okna Uw od 0,63 do
1,2 Wm2/k in ustrezajo razpisnim pogojem EKO sklada za
pridobitev nepovratnih sredstev za zamenjavo oken od 
50-100 EUR za kvadratni meter zamenjanih oken.

V mesecu decembru akcijska cena -15%, 
več informacij na www.equel.si.

RAZSTAVNI SALON, 
Donova cesta 2, Medvode

EQUEL, d. o. o.
zastopanje, svetovanje, prodaja, 
montaža
Zbiljska cesta 53, Medvode
GSM: 041/384 519 
E-pošta: equel.doo@siol.net
www.equel.si

BOŽIČNI BON V 

VREDNOSTI 500 EUR
Za naročila v velikosti od dvosobnega 
stanovanja naprej in za novogradnje, 
ter za menjave oken na hišah.

Velja od 15. decembra 2010 do 15. januarja 2011.

SRESREČNO ČNO 
NONOVVO LETO LETOO

Barletova cesta 4, Medvode
tel.: 01/362 99 99, fax: 01/361 68 20
e-pošta: tapos@siol.net

vam želimo vesel božič 

ter veliko uspehov 

in zadovoljstva 

v prihajajočem 

novem letu
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